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Αθήνα, σήµερα στις 17 Ιουνίου 2014, ηµέρα Τρίτη και ώρα
18.13’ συνήλθε στην Αίθουσα των συνεδριάσεων του Βουλευτη-
ρίου το Τµήµα Διακοπής Εργασιών της Βουλής (Α’ σύνθεση) για
να συνεδριάσει υπό την προεδρία του Β’ Αντιπροέδρου αυτής κ.
ΓΕΩΡΓΙΟΥ ΚΑΛΑΝΤΖΗ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κυρία και κύριοι συ-
νάδελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση.

(ΕΠΙΚΥΡΩΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ: Σύµφωνα µε την από 4-6-2014
εξουσιοδότηση του Σώµατος, επικυρώθηκαν µε ευθύνη του Προ-
εδρείου τα Πρακτικά της ΡΛΘ’ συνεδριάσεώς του, της Τετάρτης
4 Ιουνίου 2014, σε ό,τι αφορά στην ψήφιση στο σύνολο του σχε-
δίου νόµου του Υπουργείου Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρω-
πίνων Δικαιωµάτων: «Καταπολέµηση της σεξουαλικής κακοποίη-
σης και εκµετάλλευσης παιδιών και της παιδικής πορνογραφίας
και άλλες διατάξεις» και την ειδική ηµερήσια διάταξη, καθώς και
τα Πρακτικά των συνεδριάσεων ΡΚΘ’ της Τετάρτης 30-4-2014,
ΡΛ’ της Παρασκευής 2-5-2014, ΡΛΑ’ της Δευτέρας 5-5-2014,
ΡΛΒ’ της Τρίτης 6-5-2014, ΡΛΓ’ της Τετάρτης 7-5-2014, ΡΛΔ’ της
Πέµπτης 8-5-2014, ΡΛΕ’ της Παρασκευής 9-5-2014, ΡΛΣΤ’ της

Τετάρτης 28-5-2014, ΡΛΖ’ της Πέµπτης 29-5-2014 και ΡΛΗ’ της
Δευτέρας 2-6-2014).

Έχω την τιµή να ανακοινώσω στο Σώµα ότι µε την υπ’ αριθµόν
5693/3738/12-6-2014 απόφαση του Προέδρου της Βουλής συγ-
κροτήθηκε το προβλεπόµενο από τα άρθρα 70, 71 και 72 του
Συντάγµατος και 31 του Κανονισµού της Βουλής Τµήµα Διακο-
πής των Εργασιών της Βουλής για τις τρεις διαδοχικές  συνθέ-
σεις του, Α’, Β’ και Γ’.

Η απόφαση θα καταχωρισθεί στα Πρακτικά της σηµερινής συ-
νεδρίασης.

Δεύτερον, µε την υπ’ αριθµόν 5729/3765/13-6-2014 απόφαση
του Προέδρου της Βουλής συγκροτήθηκαν οι προβλεπόµενες
από το άρθρο 31 του Κανονισµού της Βουλής Διαρκείς Επιτρο-
πές του Τµήµατος Διακοπής των Εργασιών της Βουλής για τις
τρεις διαδοχικές συνθέσεις αυτού, Α’, Β’ και Γ’. 

Η απόφαση θα καταχωρισθεί, επίσης, στα Πρακτικά της σηµε-
ρινής  συνεδρίασης.

(Οι προαναφερθείσες αποφάσεις έχουν ως εξής:

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  Β Ο Υ Λ Η Σ

ΙΕ’ ΠΕΡΙΟΔΟΣ

ΠΡΟΕΔΡΕΥΟΜΕΝΗΣ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ

ΣΥΝΟΔΟΣ Β’

ΤΜΗΜΑ ΔΙΑΚΟΠΗΣ ΕΡΓΑΣΙΩΝ ΤΗΣ ΒΟΥΛΗΣ

ΘΕΡΟΥΣ 2014

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ Α’

Τρίτη 17 Ιουνίου 2014



2 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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4 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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6 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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8 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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10 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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12 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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14 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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16 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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18 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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20 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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22 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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24 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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26 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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28 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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30 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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32 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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34 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Έχω την τιµή να σας
ανακοινώσω επίσης το από 11-6-2014 έγγραφο του Πρωθυπουρ-
γού κ. Αντώνη Σαµαρά, µε το οποίο γνωστοποιεί στον Πρόεδρο
της Βουλής τις από 10-6-2014 κυβερνητικές µεταβολές. 

Το έγγραφο θα καταχωρισθεί στα Πρακτικά της σηµερινής συ-
νεδρίασης.

(Το προαναφερθέν έγγραφο έχει ως εξής:

36 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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38 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Παρακαλείται ο κύ-
ριος Γραµµατέας να ανακοινώσει τις αναφορές προς το Τµήµα.

(Ανακοινώνονται προς το Τµήµα από τον κ. Μαρίνο Ουζουνίδη,
Βουλευτή Έβρου, τα ακόλουθα:

Α. ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων
1) Ο Βουλευτής Λαρίσης κ. ΘΩΜΑΣ ΨΥΡΡΑΣ κατέθεσε ανα-

φορά µε την οποία  ο Δήµαρχος του Κιλελέρ, κ. Ρίζος Κων. Κο-
µήτσας, καταγγέλλει τις εκτεταµένες ζηµιές από τη σκωρίαση
των σιτηρών και την ανάγκη λήψης έκτακτων µέτρων.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
2) Η Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ ΞΟΥΛΙΔΟΥ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Ελληνικού βιβλίου
παραθέτει τις απόψεις της σχετικά µε τη διαδικασία ανάθεσης
της συγγραφής των σχολικών βιβλίων στις προθεσµίες που προ-
βλέπονται και επιφυλάσσεται για την αξιοκρατία και τη διαφάνεια
στις διαδικασίες.

Οικονοµικών, Εθνικής Άµυνας
3) Η Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ ΞΟΥΛΙΔΟΥ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Πανελλήνια Ένωση Στρατιω-
τικών  εκφράζει τη δυσαρέσκειά της σχετικά µε την καταβολή
της εφάπαξ χρηµατικής ενίσχυσής τους µε βάση τα εισοδηµα-
τικά τους κριτήρια.

Υγείας
4) Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΑΝΔΡΕΑΣ ΜΑΡΙΝΟΣ κατέθεσε δη-

µοσίευµα εφηµερίδας σύµφωνα µε το οποίο το Πρωτοβάθµιο
Εθνικό Δίκτυο Υγείας (ΠΕΔΥ) Πύργου βρίσκεται σε υπολειτουρ-
γία.

Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας, Οικονοµικών 
5) Ο Βουλευτής Καρδίτσης κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΙΧΑΛΑΚΗΣ κατέ-

θεσε αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Πολιτικών Συνταξιού-
χων Δηµοσίου του Νοµού Καρδίτσας αιτείται την εξασφάλιση της
βιωσιµότητας του Μετοχικού Ταµείου Πολιτικών Υπαλλήλων
(ΜΤΠΥ) µέσω θεσµοθετηµένων µέτρων από τον κρατικό προϋπο-
λογισµό και την καθιέρωση νέων συµπληρωµατικών πόρων.

Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων, Εσωτερικών
6) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΣΟΥΚΑΛΗΣ κατέθεσε

αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Περιβάλλοντος Παραλίας
Ακράτας καλεί τους υποψηφίους στις επικείµενες εκλογές να
αναλάβουν τη δηµοπράτηση του έργου κατασκευής των εσωτε-
ρικών αποχετευτικών δικτύων των πυκνοδοµηµένων παραλιακών
οικισµών της Αιγιαλείας. 

Υγείας
7) Η Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΜΑΡΚΟΥ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  το Δηµοτικό Συµβούλιο Χίου  κα-
ταθέτει ψήφισµα διαµαρτυρίας για τη λειτουργία του Κέντρου
Υγείας Πυργίου.

Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής, Παιδείας
και Θρησκευµάτων, Πολιτισµού και Αθλητισµού, Δηµόσιας Τάξης
και Προστασίας του Πολίτη 

8) Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΟΛΓΑ-ΝΑΝΤΙΑ ΒΑΛΑΒΑΝΗ, Λα-
ρίσης κ. ΗΡΩ ΔΙΩΤΗ, Αχαΐας κ. ΜΑΡΙΑ ΚΑΝΕΛΛΟΠΟΥΛΟΥ, Α’
Θεσσαλονίκης κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ (ΤΑΣΟΣ) ΚΟΥΡΑΚΗΣ και Επικρα-
τείας κ. ΓΕΣΘΗΜΑΝΗ (ΜΑΝΙΑ) ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ κατέθεσαν δη-
µοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στη διάρρηξη και την
ιεροσυλία στο εσωτερικό του βυζαντινού ναού των Εισοδίων της
Θεοτόκου Αλίµου στο κτήµα Γερουλάνου.

Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας
9) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κατέ-

θεσε αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος ιδιοκτητών ενοικιαζό-
µενων δωµατίων και ξενώνων Νοµού Μαγνησίας  αιτείται την

επίλυση του θέµατος που αφορά την ασφάλισή τους στον ΟΓΑ
στη κατηγορία ιδιοκτητών από έξι (6) έως δέκα (10) δωµάτια.

Υγείας
10) Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου κ. ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΓΑΚΗΣ κατέ-

θεσε αναφορά µε την οποία  ο Δήµος Πάτµου  καταγγέλλει την
υποβαθµισµένη  λειτουργία της δηµόσιας υγείας, λόγω της υπο-
στελέχωσης και των µεγάλων ελλείψεων του κέντρου υγείας του
νησιού.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
11) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Διοικητικών Υπαλ-
λήλων Πανεπιστηµίου Θεσσαλίας  αιτείται τη διασφάλιση των
υπαλλήλων του  που βρίσκονται σε διαθεσιµότητα.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
12) Η Βουλευτής Α’ Πειραιώς κ. ΜΑΡΙΑ ΡΕΠΟΥΣΗ κατέθεσε

αναφορά µε την οποία  η Ένωση Ελληνικού Βιβλίου  διαµαρτύ-
ρεται για τη διαδικασία συγγραφής των αναλυτικών προγραµµά-
των για τα µαθήµατα  του λυκείου.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
13) Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε ανα-

φορά µε την οποία  το Δηµοτικό Συµβούλιο του Δήµου Συκυω-
νίων του Νοµού Κορινθίας γνωστοποιεί  την οµόφωνη απόφασή
του για την πρόταση ίδρυσης Εσπερινού  ΕΠΑΛ στο Κιάτο Κο-
ρινθίας.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
14) Ο Βουλευτής Χανίων κ. ΜΑΝΟΥΣΟΣ - ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟ-

ΛΟΥΔΑΚΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Εκπαι-
δευτικών Τεχνολόγων Γεωπόνων  εκφράζει τη δυσαρέσκειά της
για την υποβάθµιση του ρόλου των εκπαιδευτικών Τεχνολόγων
Γεωπόνων στην επαγγελµατική εκπαίδευση.

Εξωτερικών, Δηµόσιας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
15) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στον επα-
ναστατικό αγώνα της 17 Νοέµβρη στη λίστα των ΗΠΑ.

Εξωτερικών
16) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε περίεργες
κινήσεις στην Αλβανία.

Εξωτερικών, Επικρατείας
17) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην επί-
σκεψη του Τζώρτζ Σόρος στην Ελλάδα.

Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δικαιωµάτων 
18) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά τις προκλήσεις
από την Αντωνία Ηλία, την πρώην πρωτόδικη και κατηγορούµενη
για το παραδικαστικό κύκλωµα.

Επικρατείας, Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δικαιω-
µάτων, Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας, Οικονοµικών, Υπο-
δοµών, Μεταφορών και Δικτύων

19) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας σύµφωνα µε το οποίο η
«AEGEAN» αγόρασε την «Olympic Air» και αύξησε τις τιµές των
αεροπορικών εισιτηρίων.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
20) Ο Βουλευτής Λασιθίου κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΔΕΡΜΙΤΖΑΚΗΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Γονέων και Κηδε-
µόνων του 1ου Γυµνασίου Ιεράπετρας και ο Δήµαρχος Ιεράπε-
τρας αιτούνται τη χρηµατοδότηση επισκευής του διδακτηρίου
του 1ου Γυµνασίου Ιεράπετρας και προτείνουν, µέχρι την πλήρη
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αποκατάσταση του κτηρίου, τη µετεγκατάσταση του υπάρχοντος
διδακτικού και µαθητικού δυναµικού σε κατάλληλο χώρο.

Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης,
Εσωτερικών

21) Ο Βουλευτής Λαρίσης κ. ΧΡΥΣΟΒΑΛΑΝΤΗΣ ΑΛΕΞΟΠΟΥ-
ΛΟΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Πρόεδρος της Περιφε-
ρειακής Ένωσης Δήµων Θεσσαλίας εκφράζει τη διαµαρτυρία
του για τον νέο τρόπο αξιολόγησης των δηµοτικών υπαλλήλων,
όπως περιγράφεται στον ν. 4250/2014.

Παιδείας και Θρησκευµάτων, Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλι-
σης και Πρόνοιας, Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δι-
καιωµάτων, Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυ-
βέρνησης

22) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Κουµάνταρος Παναγιώτης
εκφράζει τη δυσαρέσκειά του σχετικά µε τη διαθεσιµότητα των
εκπαιδευτικών.

Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας,  Περιβάλλοντος, Ενέρ-
γειας και Κλιµατικής Αλλαγής 

23) Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία  οι εταιρείες ενεργειακών αναβαθµίσεων του
προγράµµατος «Εξοικονόµηση Κατ’ Οίκο» εκφράζουν τη διαµαρ-
τυρία τους σχετικά µε τις καθυστερήσεις αποπληρωµών (Β’ κα-
ταβολών) στο πρόγραµµα «Εξοικονόµηση Κατ’ Οίκον».

Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δικαιωµάτων,  Παι-
δείας και Θρησκευµάτων,  Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και
Πρόνοιας, Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυ-
βέρνησης

24) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Πεταλάς Νικήτας καταγγέλλει
την ανεξήγητη εξαίρεση από το πρόγραµµα διαθεσιµότητας εκα-
τοντάδων µηχανικών του Εθνικού Μετσόβιου Πολυτεχνείου.

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων, Οικονοµικών,  Δικαιοσύ-
νης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δικαιωµάτων, Ναυτιλίας και Αι-
γαίου

25) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Κοινοβουλευτική Οµάδα των
Ανεξάρτητων Δηµοκρατικών Βουλευτών παραθέτει τις απόψεις
της σχετικά µε το ψήφισµα του Δηµοτικού Συµβουλίου Σαλαµί-
νας για την ιδιωτικοποίηση του ΟΛΠ.

Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης
26) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Τριτέκνων Νοµού
Λευκάδας αιτείται την ανάκληση των απολύσεων όλων των τρί-
τεκνων υπαλλήλων µε τη λήξη της διαθεσιµότητάς τους και προ-
τείνει την επαναπρόσληψή τους σε αντίστοιχες κενές οργανικές
θέσεις.  

Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δικαιωµάτων, Υπο-
δοµών, Μεταφορών και Δικτύων,  Παιδείας και Θρησκευµάτων,
Οικονοµικών 

27) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Αναγνωστόπουλος Κωνσταν-
τίνος  αιτείται την επίλυση του θέµατος που αφορά τη φορολό-
γηση των αυτοκινήτων για τους πολύτεκνους.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
28) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Εκπαιδευτικών Τεχνο-
λόγων Γεωπόνων εκφράζει τη δυσαρέσκειά της για την υποβάθ-
µιση του ρόλου των εκπαιδευτικών Τεχνολόγων Γεωπόνων στην
επαγγελµατική εκπαίδευση.

Οικονοµικών, Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας, Υποδοµών,
Μεταφορών και Δικτύων

29) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στον αυ-
τοκινητόδροµο της Δραπετσώνας και στο δάνειο που ζητά η
«ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟΔΡΟΜΙΟ Α.Ε.» από το εξωτερικό.

Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δικαιωµάτων, Οικο-
νοµικών 

30) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά το σκάνδαλο µε
µίζες εκατοµµυρίων από Έλληνες αξιωµατούχους.

Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δικαιωµάτων,  Παι-
δείας και Θρησκευµάτων

31) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Μαλαµής Γρηγόρης παραθέ-
τει τις απόψεις του σχετικά µε την ολική επαναφορά του 10% για
τους υποψηφίους του 2012 και 2013.

Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δικαιωµάτων, Δηµό-
σιας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη, Εσωτερικών,  Εξωτερι-
κών,  Εθνικής Άµυνας

32) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Κοινοβουλευτική Οµάδα των
Ανεξάρτητων Δηµοκρατικών Βουλευτών αιτείται την επίλυση του
θέµατος που αφορά τη φύλαξη των συνόρων στην Ήπειρο και
τα προβλήµατα µε τις συµµορίες ληστών και άλλων κακοποιών
στοιχείων.

Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δικαιωµάτων,  Παι-
δείας και Θρησκευµάτων

33) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Παµποντιακή Οµοσπονδία Ελ-
λάδας  καταδικάζει την παράλειψη της Γενοκτονίας του Ποντια-
κού Ελληνισµού από τις πρόνοιες του «αντιρατσιστικού νοµοσχε-
δίου».

Παιδείας και Θρησκευµάτων
34) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ανώτατη Συνοµοσπονδία Πολυ-
τέκνων Ελλάδος  καλεί τις αρµόδιες αρχές να µελετήσουν τις
µετεγγραφές των πολύτεκνων φοιτητών.

Δηµόσιας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
35) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Ανδρεαδάκης Βασίλης  καλεί
τις αρµόδιες αρχές να τακτοποιήσει το θέµα που αφορά τη χο-
ρήγηση µέτρων ατοµικής προστασίας προς τους πυροσβέστες
πενταετούς υποχρέωσης.

Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δικαιωµάτων 
36) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Βουλκίδης Κώστας εκφράζει
τη δυσαρέσκειά του για τη φωτογραφική διάταξη που αφορά στη
συναλλαγή της Τράπεζας Πειραιώς µε τη Λαϊκή Τράπεζα Κύ-
πρου. 

Οικονοµικών 
37) Ο Βουλευτής Καρδίτσης κ. ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΤΑΛΙΑΔΟΥΡΟΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Πολιτικών Συνταξι-
ούχων Δηµοσίου του Νοµού Καρδίτσας εκφράζει τη δυσαρέσ-
κειά του για τις περικοπές του  εφάπαξ στους δικαιούχους  συν-
ταξιούχους.

Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής 
38) Οι Βουλευτές, Α’ Θεσσαλονίκης κ. ΘΕΟΔΟΣΙΟΣ ΚΩΝ-

ΣΤΑΝΤΙΝΙΔΗΣ και Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΕΛΕΝΗ ΓΕΡΑΣΙΜΙΔΟΥ κα-
τέθεσαν αναφορά µε την οποία  το Δηµοτικό Συµβούλιο Έδεσ-
σας  εκφράζει την αντίθεσή του στο σχέδιο κατάτµησης της ΔΕΗ
και πώλησης της «Μικρής ΔΕΗ», καθώς θίγει άµεσα την περιοχή
της κεντρικής Μακεδονίας.
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Οικονοµικών 
39) Ο Βουλευτής Καρδίτσης κ. ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΤΑΛΙΑΔΟΥΡΟΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Πολιτικών Συνταξι-
ούχων Δηµοσίου του Νοµού Καρδίτσας εκφράζει την αντίθεσή
του στην ψήφιση του ν. 4254/7-4-2014 που αφορά την κατάρ-
γηση των κοινωνικών πόρων υπέρ Μετοχικού Ταµείου Πολιτικών
Υπαλλήλων (ΜΤΠΥ).

Ναυτιλίας και Αιγαίου
40) Οι Βουλευτές, Β’ Πειραιώς κ. ΔΙΑΜΑΝΤΩ ΜΑΝΩΛΑΚΟΥ, Β’

Αθηνών κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ και Επικρατείας κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ
ΠΑΦΙΛΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία  το Εργατικό Κέντρο
Σάµου  καλεί τις αρµόδιες αρχές να λειτουργήσουν καθηµερινά
δροµολόγια από και προς Πειραιά µε σύγχρονα και ασφαλή
πλοία. 

Εθνικής Άµυνας
41) Ο Βουλευτής Καρδίτσης κ. ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΤΑΛΙΑΔΟΥΡΟΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Πανελλήνια Οµοσπονδία Ενώ-
σεων Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ) αιτείται την εφαρµογή µειωµένου
ωραρίου εργασίας σε στρατιωτικούς υπαλλήλους που επιµε-
λούνται άτοµο µε ειδικές ανάγκες. 

Υγείας
42) Η Βουλευτής Α’ Πειραιώς κ. ΜΑΡΙΑ ΡΕΠΟΥΣΗ κατέθεσε

αναφορά µε την οποία  ο Ιατρικός Σύλλογος Πειραιά  αιτείται την
επαναλειτουργία της παιδοχειρουργικής κλινικής  του «ΤΖΑ-
ΝΕΙΟΥ» νοσοκοµείου για την αντιµετώπιση περιστατικών της ευ-
ρύτερης περιοχής του Πειραιά και των γύρω νησιωτικών τµηµά-
των.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
43) Η Βουλευτής Σερρών κ. ΜΑΡΙΑ ΚΟΛΛΙΑ - ΤΣΑΡΟΥΧΑ κατέ-

θεσε αναφορά µε την οποία  η Οµοσπονδία Τρίτεκνων Ελλάδας
(ΟΠΟΤΤΕ) εκφράζει τη δυσαρέσκειά της σχετικά µε τη δυσκολία
της µετεγγραφής των πολύτεκνων φοιτητών πλησίον της περιο-
χής τους.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
44) Ο Βουλευτής Χίου κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Γονέων των Μαθη-
τών Δηµοτικού Σχολείου και Νηπιαγωγείου Καλλιµασίας και Νε-
νήτων  εκφράζει την αντίθεσή του σχετικά µε την υποβάθµιση
των Δηµοτικών Σχολείων Νενήτων και Καλλιµασίας από εξαθέσιο
σε πενταθέσιο.

Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας
45) Ο Βουλευτής Ιωαννίνων κ. ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέ-

θεσε αναφορά µε την οποία  η Ανώτατη Συνοµοσπονδία Πολύ-
τεκνων Ελλάδος (ΑΣΠΕ) επανακαταθέτει την υπ. αριθµ. 3224/
28-03-2014 αναφορά  και το υπόµνηµα της �Επιτροπής Αγώνα
Πολύτεκνων Ιωαννίνων�, σχετικά µε την εύρυθµη λειτουργία της
Ανώτατης Συνοµοσπονδίας Πολύτεκνων Ελλάδος.

Εθνικής Άµυνας, Οικονοµικών 
46) Ο Βουλευτής Ιωαννίνων κ. ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέ-

θεσε αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Εργαζοµένων στη «Με-
ταλλουργική Βιοµηχανία Ηπείρου Α.Ε.» αιτείται τη διασφάλιση
της συνέχισης λειτουργίας της εταιρείας.

Οικονοµικών 
47) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο τέως Πρόεδρος του Συλλόγου
Λογιστών Νοµού Μαγνησίας παραθέτει τις προτάσεις του σχε-
τικά µε ζητήµατα φορολογικού χαρακτήρα και αιτείται την ου-
σιαστική εξέτασή τους.

Δηµόσιας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
48) Ο Βουλευτής Τρικάλων κ. ΗΛΙΑΣ ΒΛΑΧΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέθεσε

αναφορά µε την οποία   προτείνονται λύσεις  σχετικά µε την κεί-
µενη νοµοθεσία και τη βαθµολογική εξέλιξη των αστυφυλάκων.

Εσωτερικών
49) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο εργαζόµενοι του ΝΠΔΔ «Δηµο-
τικός Οργανισµός Εκπαίδευσης Παιδιού, Αθλητισµού & Πολι-
τισµού ΔΗΠΕΘΕ» του Δήµου Βόλου διαµαρτύρονται για τη στέ-
ρηση του συνταγµατικά κατοχυρωµένου δικαιώµατός τους στην
εργασία και την ταλαιπωρία των τελευταίων δύο ετών.

Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης
50) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Πρόεδρος της Περιφερειακής
Ένωσης Δήµων (ΠΕΔ) Θεσσαλίας και Δήµαρχος Κιλελέρ εκφρά-
ζει την αντίθεση του συνόλου των µελών του δηµοτικού συµβου-
λίου σχετικά µε τη νοµοθεσία αξιολόγησης των δηµοτικών υπαλ-
λήλων.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
51) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Μανώλης Χουρσανίδης  εκ-
φράζει την αντίθεση του στην τοποθέτηση µόνο ενός εκπαι-
δευτικού σε πρόγραµµα παράλληλης στήριξης για κάθε σχολείο.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
52) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ελληνική Συνοµοσπονδία Γο-
νέων και Κηδεµόνων Γερµανίας αιτείται την επίλυση προβλη-
µάτων της ελληνόγλωσσης εκπαίδευσης στη Γερµανία στα παι-
διά των Ελλήνων οµογενών.

Εσωτερικών,  Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας
53) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Πανελλήνιος Σύλλογος Εργα-
ζόµενων Κέντρων Δηµιουργικής Απασχόλησης Παιδιών  εν όψει
της έγκρισης του νέου ΕΣΠΑ για την περίοδο 2014-2020,  θέτει
ερωτήµατα σχετικά µε τις κοινωνικές δοµές των ΚΔΑΠ και ΚΔΑΠ-
ΜΕΑ. 

Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας
54) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Οµάδα Παραγωγών Κτηνοτρό-
φων Κρήτης «Κρητικά Μιτάτα» εκφράζει την ένστασή της σε
υποβληθείσα πρόταση στο Πρόγραµµα «Εξωστρέφεια- Ανταγω-
νιστικότητα των Επιχειρήσεων II» του ΕΠΑΝ II, του  ΕΣΠΑ 2007-
2013.

Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης
55) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Πανελλήνιος ΔΑΚΕ Μηχανικών
ΤΕ αιτείται την απόσυρση της υπ. αποφ. 11/2014 ΦΕΚ τ.Β
1205/13-5-2014, µε την οποία οι δηµόσιοι υπάλληλοι, πτυχιούχοι
ΤΕ τυγχάνουν µεροληπτικής  αντιµετώπισης σε σχέση µε τους
πτυχιούχους ΠΕ και τους απόφοιτους ΔΕ.

Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας
56) Η Βουλευτής Φθιώτιδας κ. ΕΛΕΝΗ ΜΑΚΡΗ-ΘΕΟΔΩΡΟΥ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Πανελλήνιος Σύλλογος Ερ-
γαζοµένων Κέντρων Δηµιουργικής Απασχόλησης Παιδιών  εκ-
φράζει την έντονη ανησυχία του για τη χρηµατοδότηση του
προγράµµατος «Εναρµόνιση Οικογενειακής και Επαγγελµατικής
Ζωής»  και θέτει κάποια ερωτήµατα µε αφορµή την έγκριση του
νέου ΕΣΠΑ 2014-2020.

Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής 
57) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Πρόεδρος της Περιφερειακής
Ένωσης Δήµων και Δήµαρχος Κιλιλέρ  αιτείται την επίλυση των
προβληµάτων που έχουν προκύψει στον χώρο των αγροτών στη
Θεσσαλία µε αφορµή τη διαδικασία για την εγγραφή των ση-
µείων υδροληψίας στο υπό σύσταση Εθνικό Μητρώο Σηµείων
Υδροληψίας (ΕΜΣΥ) και την ανανέωση των αδειών χρήσης νερού
όλων των αρδευτών.
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Τουρισµού
58) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Πρόεδρος της Ανώνυµης Εται-
ρείας Βιοµηχανικής Έρευνας, Τεχνολογικής Ανάπτυξης και
Εργαστηριακών Δοκιµών, Πιστοποίησης και Ποιότητας εκφράζει
την  ανάγκη ελέγχου και πιστοποίησης των  παιδότοπων σε του-
ριστικά καταλύµατα που δε διαθέτουν νοµική άδεια ίδρυσης και
λειτουργίας.

Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας
59) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Πρόεδρος της «Ανώνυµης Εται-
ρείας Βιοµηχανικής Έρευνας, Τεχνολογικής Ανάπτυξης και
Εργαστηριακών Δοκιµών, Πιστοποίησης και Ποιότητας»  καλεί
τις αρµόδιες αρχές να επιλύσουν το θέµα σχετικά µε την έλλειψη
επαρκούς νοµοθετικού πλαισίου σε ό,τι αφορά στις προδιαγρα-
φές κατασκευής µηχανηµάτων για πάρκα αναψυχής, καθώς και
για τη διαδικασία ελέγχου και πιστοποίησης αυτών.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
60) Ο Βουλευτής Νοµού Αττικής κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ (ΝΑΣΟΣ) ΑΘΑ-

ΝΑΣΙΟΥ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Γονέων
και Κηδεµόνων των 5ο και 11ο Δηµοτικών Σχολείων Ελευσίνας
αντιτίθεται στη συγχώνευση των δύο αυτών δηµοτικών σχολείων,
λόγω της απόστασης και της επικινδυνότητας των δρόµων που
θα πρέπει να διανύουν καθηµερινά οι µαθητές.

Εξωτερικών, Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων
61) Ο Βουλευτής Χανίων κ. ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΙΡΒΙΔΑΚΗΣ κατέθεσε

αναφορά µε την οποία  ο Αντιπεριφερειάρχης Χανίων κ. Απόστο-
λος Βουλγαράκης επισηµαίνει την ανάγκη αλλαγής του υπάρ-
χοντος νοµοθετικού πλαισίου για την έγκριση αδειών αλίευσης
σε αλιευτικά σκάφη.

Οικονοµικών 
62) Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΔΗΜΑΡΑΣ και Α’

Θεσσαλονίκης κ. ΓΑΒΡΙΗΛ ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ κατέθεσαν δηµοσίευµα
εφηµερίδας το οποίο αφορά το µέλλον των ελληνικών τραπεζών
και το οικονοµικό αδιέξοδο της χώρας, εξαιτίας των οµολόγων
που έχουν εκδοθεί και το ελληνικό δηµόσιο εγγυάται χωρίς την
έγκριση από τη Βουλή των Ελλήνων.

Οικονοµικών, Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων
63) Ο Βουλευτής Λαρίσης κ. ΧΡΥΣΟΒΑΛΑΝΤΗΣ ΑΛΕΞΟΠΟΥ-

ΛΟΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Δήµαρχος Κιλελέρ αι-
τείται την απαλλαγή των αγροτών του Δήµου Κιλελέρ από το
τέλος υπέρ Γενικού Οργανισµού Εγγείων Βελτιώσεων (ΓΟΕΒ)
Θεσσαλίας, καθώς δεν υπάρχει καµµία ανταποδοτικότητα.

Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας, Εσωτερικών
64) Η Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ ΞΟΥΛΙΔΟΥ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Πανελλήνιος Σύλλογος Ερ-
γαζοµένων Δηµιουργικής Απασχόλησης Παιδιών εκφράζει την
έντονη ανησυχία του για τη χρηµατοδότηση του προγράµµατος
«Εναρµόνιση Οικογενειακής και Επαγγελµατικής Ζωής» και θέτει
κάποια ερωτήµατα µε αφορµή την έγκριση του νέου ΕΣΠΑ 2014-
2020.

Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας
65) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤΡΑΤΟΥΛΗΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Πανελλήνια Οµοσπονδία Εργα-
ζοµένων στην Ειδική Αγωγή  επισηµαίνει την κρισιµότητα της
κατάστασης στην οποία έχει περιέλθει το Σικιαρίδειο Ίδρυµα µε
θύµατα τόσο τους εργαζόµενους όσο και τους ανθρώπους που
εξυπηρετούνται στις δοµές του ιδρύµατος και τις οικογένειές
τους.

Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης,
Υγείας

66) Ο Βουλευτής Α’ Πειραιώς κ. ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΔΡΙΤΣΑΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  η ΠΑΣΟΝΟΠ  καταγγέλλει το κατα-

στροφικό σχέδιο της Κυβέρνησης για την αξιολόγηση του νοση-
λευτικού προσωπικού.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
67) Ο Βουλευτής Λέσβου κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΗΦΟΥΝΑΚΗΣ κατέ-

θεσε αναφορά µε την οποία  οι συνδικαλιστικοί φορείς των εκ-
παιδευτικών της Λέσβου και οι σύλλογοι γονέων και κηδεµόνων
διαφόρων χωριών του νησιού εκφράζουν τη διαµαρτυρία τους
σχετικά µε τις συγχωνεύσεις και τις καταργήσεις σχολικών µο-
νάδων.

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων
68) Ο Βουλευτής Πέλλης κ. ΙΟΡΔΑΝΗΣ (ΔΑΝΗΣ) ΤΖΑΜΤΖΗΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  το τοπικό συµβούλιο Αρχαγέλ-
λου ΑΣΟΠ Φρούτων και Λαχανικών «Το Κεράσι του Όρους
Πάικο» αιτείται την επίλυση του θέµατος που αφορά τη µειωµένη
παραγωγή στην καλλιέργεια των κερασιών που προκλήθηκε από
τις ακραίες καιρικές συνθήκες.

Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης,
Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δικαιωµάτων 

69) Ο Βουλευτής Λασιθίου κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΠΛΑΚΙΩΤΑΚΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  οι εργαζόµενοι του καταστήµατος
κράτησης Νεάπολης εκφράζουν τη δυσαρέσκειά τους σχετικά
µε την κάλυψη µόνον των πέντε θέσεων από τις οχτώ και εν συ-
νεχεία µεταφέρθηκαν οι τρεις σε άλλο πόστο, µε αποτέλεσµα οι
συνάδελφοι να σηκώνουν µεγάλο βάρος στην υπηρεσία τους.

Εσωτερικών
70) Ο Βουλευτής Ευβοίας κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  το Διοικητικό Συµβούλιο της
Περιφερειακής Ενωσης Δήµων Κεντρικής Μακεδονίας  παραθέ-
τει πρόταση για την αξιοποίηση ανενεργών δηµοτικών εκτάσεων
µε τον επωφελέστερο για τις κοινωνίες τρόπο.

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων
71) Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε ανα-

φορά µε την οποία  ο Αγροτικός Σύλλογος Δικυανίων και άλλων
συνεταιρισµών των περιοχών Ελληνοχωρίου,  Κρυονερίου,  Σου-
λίου, Στίµαγκας, Λαλιωτίου, Πάσιου-Κληµεντίου και Δηµινιού του
Νοµού Κορινθίας παραθέτει τις απόψεις του σχετικά µε τη τιµο-
λόγηση των δηλώσεων του ΟΣΔΕ.

Εσωτερικών, Υγείας, Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρο-
νικής Διακυβέρνησης

72) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΗΛΙΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Γεώργιος Χατζηιωάννου, καρ-
διολόγος - ελεγκτής ιατρός ΙΔΑΧ Διεύθυνσης Κοινωνικών
Υπηρεσιών Δήµου Αιγάλεω, καταγγέλλει τη διακίνηση ναρκωτι-
κών ουσιών από τα κοινωνικά φαρµακεία των Δήµων και αιτείται
πλήρη έλεγχο και διαφάνεια.

Πολιτισµού και Αθλητισµού
73) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στον κίν-
δυνο διάλυσης ενός σπάνιου σιδηροδροµικού οχήµατος, καθώς
αυτό εντάχθηκε σε λίστα τροχαίου υλικού ΟΣΕ που βγαίνει προ-
σεχώς σε σκραπ σε εν εξελίξει διαγωνισµό.

Επικρατείας
74) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στον
τρόπο λειτουργίας των ελληνικών επιµελητηρίων.

Επικρατείας, Εξωτερικών, Οικονοµικών 
75) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε ερώ-
τηση που έγινε στον κ. Βενιζέλο σχετικά µε την αγορά ελληνικών
οµολόγων δηµοσίου στο 25% της αξίας τους το καλοκαίρι του
2012.
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Οικονοµικών, Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων
76) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην απο-
ζηµίωση εκατό πολιτών στον Ερινεό από την «ΕΡΓΟΣΕ».

Εσωτερικών,  Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλα-
γής 

77) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην κα-
τάσταση που βρίσκεται η πλατεία Βαλιµητίκων, όπου η παραλία
έχει υποστεί τεράστια διάβρωση, µε αποτέλεσµα τα νερά να
έχουν φτάσει πλέον στο ύψος της πλατείας.

Εσωτερικών, Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλα-
γής 

78) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην κα-
ταστροφή του περιβάλλοντος στις πλαγιές του Παναχαϊκού
Όρους και τη δίωξη των εργολάβων του ΧΥΤΑ.

Εσωτερικών, Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλα-
γής 

79) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στη διά-
βρωση των ακτών της Αχαΐας.

Εσωτερικών
80) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά καταγγελίες κα-
τοίκων της Λεύκας που διαµένουν κοντά σε κοιµητήριο και τα
προβλήµατα που τους δηµιουργεί επιχείρηση που ασχολείται µε
την κατασκευή µνηµάτων.

Υγείας, Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας, Δι-
καιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δικαιωµάτων 

81) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται  στο ΙΚΑ,
το οποίο έστειλε στο δικαστήριο παραπληγική  ασφαλισµένη,
που της διέκοψε τη σύνταξη.

Επικρατείας, Εξωτερικών
82) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην αν-
θελληνική δράση διαφόρων υπόπτων παραγόντων στη Θράκη.

Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων
83) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά την προσβασι-
µότητα των µέσων µαζικής µεταφοράς.

Επικρατείας,  Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δι-
καιωµάτων,  Οικονοµικών,  Δηµόσιας Τάξης και Προστασίας του
Πολίτη 

84) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά η οποία αφορά όργιο κερδοσκοπίας στην Εθνι-
κή Τράπεζα.

Επικρατείας, Παιδείας και Θρησκευµάτων, Υγείας
85) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Ευάγγελος Σαραντίδης παρα-
θέτει τα σχόλια των Συλλόγων Αποφοίτων Τµηµάτων Ειδικής
Αγωγής σχετικά µε θέµατα της εύρυθµης λειτουργίας των ειδι-
κών σχολείων.

Υγείας, Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας
86) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην απερ-
γία των κλινικοεργαστηριακών ιατρών της Πάτρας.

Εσωτερικών
87) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Κοινοβουλευτική Οµάδα των
Ανεξάρτητων Δηµοκρατικών Βουλευτών αιτείται την πλήρη
άσκηση των εκλογικών δικαιωµάτων της κ. Δηµάκη Ελένης στον
Δήµο Βύρωνα.

Παιδείας και Θρησκευµάτων, Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Αν-
θρωπίνων Δικαιωµάτων,  Πολιτισµού και Αθλητισµού

88) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Ελληνικού Βιβλίου δια-
µαρτύρεται για την προκήρυξη συγγραφής σχολικών βιβλίων.

Οικονοµικών,  Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας
89) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά την απεργία
των εργαζοµένων στο Καζίνο Λουτρακίου.

Εσωτερικών, Παιδείας και Θρησκευµάτων, Εργασίας, Κοινω-
νικής Ασφάλισης και Πρόνοιας

90) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Πανελλήνιος Σύλλογος Εργα-
ζοµένων Κέντρων Δηµιουργικής Απασχόλησης Παιδιών παραθέ-
τει σειρά ερωτηµάτων σχετικά µε την εφαρµογή του ΕΣΠΑ και
συγκεκριµένα προγραµµάτων που έγκεινται στον τοµέα δραστη-
ριοποίησής τους.

Εθνικής Άµυνας
91) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Πανελλήνια Οµοσπονδία Ενώ-
σεων Στρατιωτικών αιτείται την αλλαγή των στρατιωτικών δελ-
τίων ταυτότητας και καθιέρωσης νέων, κατά τα πρότυπα των
υπηρετούντων στα Σώµατα Ασφαλείας, τα οποία θα έχουν ισχύ
ταξιδιωτικού εγγράφου.

Εσωτερικών, Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων, Οικονοµι-
κών 

92) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Κοινοβουλευτική Οµάδα των
Ανεξάρτητων Δηµοκρατικών Βουλευτών επισηµαίνει τα ζητήµατα
που παραθέτει σε επιστολή του ο Δήµαρχος Σοφάδων σχετικά
µε τις δηλώσεις ΟΣΔΕ των αγροτών.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
93) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Εθνική Εταιρεία παραθέτει την
ερώτησή της σχετικά µε το σχέδιο νόµου µε τίτλο: «Οργάνωση
της νοµικής µορφής των θρησκευτικών κοινοτήτων και των ενώ-
σεών τους στην Ελλάδα».

Δηµόσιας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη, Οικονοµικών, Δι-
καιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δικαιωµάτων 

94) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στο ξή-
λωµα της γέφυρας που κατεδάφισε το συνεργείο της εταιρείας
«ΑΚΤΩΡ» στο εκατοστό εβδοµηκοστό πέµπτο χιλιόµετρο της
ΝΕΟ.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
95) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Οµοσπονδία Τριτέκνων Ελλάδος
αιτείται τη δυνατότητα εισαγωγής πολύτεκνων και τρίτεκνων
στην τριτοβάθµια εκπαίδευση.

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων
96) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην επι-
δότηση της σταφίδας.

Δηµόσιας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
97) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην έλ-
λειψη προσωπικού στην Αστυνοµική Διεύθυνση Αχαΐας.

44 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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Επικρατείας, Εξωτερικών
98) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην ανε-
ξέλεγκτη εισροή Τούρκων ψηφοφόρων στη Θράκη, µε σκοπό την
αλλοίωση της εθνοτικής κατανοµής των κατοίκων της περιοχής.

Οικονοµικών 
99) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά µάρτυρα ο
οποίος ισχυρίζεται ότι ο ιδιοκτήτης, κ. Λεβί, που αντιµετώπισε
πολύ σοβαρές ποινικές και φορολογικές υποθέσεις, αποφάσισε
να επανιδρύσει υποκαταστήµατα σε όλη την Ελλάδα.

Υγείας , Επικρατείας
100) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά την ταλαιπωρία
των ασθενών και του προσωπικού σύµφωνα µε τους εργαζόµε-
νους στα νοσηλευτικά ιδρύµατα.

Β.ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ

1. Στην µε αριθµό 6495/24-02-2014 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Καλογιάννη Σταύρου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 2726β/5-5-14 έγ-
γραφο  από τον Αναπληρωτή Υπουργό Περιβάλλοντος, Ενέρ-
γειας και Κλιµατικής Αλλαγής  η ακόλουθη απάντηση:
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2. Στην µε αριθµό 7595/08-04-2014 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Αποστόλου Ευάγγελου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 2943β/5-5-2014

έγγραφο  από τον Αναπληρωτή Υπουργό Περιβάλλοντος, Ενέρ-
γειας και Κλιµατικής Αλλαγής  η ακόλουθη απάντηση:

«
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3. Στην µε αριθµό 7666/11-04-2014 ερώτηση των Βουλευτών
κυρίων Κέλλα Χρήστου, Σταµενίτη Διονυσίου, Ταµήλου Μιχαήλ,
Μακρή Ελένης και Βλαχογιάννη Ηλία δόθηκε µε το υπ’ αριθµ.

ΥΑΠΕ/Φ38/1024/οικ.8053/5-5-2014  έγγραφο  από τον Υπουργό
Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής  η ακόλουθη
απάντηση:

«
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4. Στην µε αριθµό 7680/11-04-2014 ερώτηση της Βουλευτού
κ. Πατριανάκου Φεβρωνίας δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 616/2014/5-

5-2014  έγγραφο  από τον Υπουργό Εσωτερικών η ακόλουθη
απάντηση:

«

»
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5. Στην µε αριθµό 7689/11-04-2014 ερώτηση της Βουλευτού
κ. Ξουλίδου Σταυρούλας δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 619/2014/5-5-

2014  έγγραφο  από τον Υπουργό Εσωτερικών η ακόλουθη απάν-
τηση:

«

»)



ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Εισερχόµεθα στη συ-
ζήτηση των

ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

Θα συζητηθεί η δεύτερη µε αριθµό 3/12-6-2014 επίκαιρη ερώ-
τηση του Βουλευτή Ρεθύµνου του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής
Αριστεράς κ. Ανδρέα Ξανθού προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανά-
πτυξης και Τροφίµων, σχετικά µε την αντιµετώπιση των προβλη-
µάτων στη γεωργία και κτηνοτροφία στον Νοµό Ρεθύµνου.

Ορίστε, κύριε συνάδελφε, έχετε τον λόγο για δύο λεπτά.
ΑΝΔΡΕΑΣ ΞΑΝΘΟΣ: Ευχαριστώ πολύ.
Κύριε Υπουργέ, είναι πολύ διαδεδοµένη αυτήν την περίοδο η

συζήτηση ότι ο πρωτογενής τοµέας  µπορεί να παίξει έναν ανα-
σχετικό ρόλο στην επέκταση της κρίσης, µπορεί να βοηθήσει
στην παραγωγική ανασυγκρότηση της χώρας και βεβαίως στη
διατροφική επάρκεια του πληθυσµού της.

Το θέµα είναι, όµως, ότι και η γεωργία και η κτηνοτροφία
αυτήν την περίοδο αντιµετωπίζουν ένα σοβαρό πρόβληµα επι-
βίωσης. Έχει µειωθεί δραµατικά το αγροτικό εισόδηµα, σωρευ-
τικά την τελευταία πενταετία πάνω από 20%. Έχει αυξηθεί πάρα
πολύ το κόστος παραγωγής, µε την αύξηση των τιµών των ζωο-
τροφών, των λιπασµάτων, των αγροτικών εφοδίων, καθώς και το
ενεργειακό κόστος. Οι τιµές των αγροτικών προϊόντων είναι πολύ
χαµηλές και σε ορισµένα προϊόντα φθάνουν σε εξευτελιστικά
επίπεδα. Έχει επίσης αυξηθεί η φορολογική επιβάρυνση των
αγροτών µε τα τελευταία µνηµονιακά µέτρα και αυτήν την πε-
ρίοδο υπάρχει µια επιπλέον οικονοµική επιβάρυνση, ένα νέο χα-
ράτσι, για την καταβολή της ενιαίας ενίσχυσης στις δηλώσεις του
ΟΣΔΕ. 

Στον Νοµό Ρεθύµνου, επιπλέον των γενικότερων προβληµά-
των, υπάρχει και µια σοβαρή υποστελέχωση των υπηρεσιών οι
οποίες στηρίζουν την αγροτική οικονοµία και κυρίως της Διεύ-
θυνσης Γεωργίας και ιδιαίτερα της Κτηνιατρικής Υπηρεσίας. Σε
έναν νοµό ο οποίος είναι ο πλέον κτηνοτροφικός νοµός της Κρή-
της, µε πάνω από πέντε χιλιάδες κτηνοτροφικές εκµεταλλεύσεις,
µε πέντε σφαγεία, µε έξι εργαστήρια τυποποίησης και τεµαχι-
σµού κρέατος, µε έξι αλλαντοποιεία, αυτήν τη στιγµή υπηρετεί
ένας µόνο µόνιµος κτηνίατρος.

Είναι προφανές ότι αυτό δηµιουργεί τεράστιο πρόβληµα στη
διενέργεια όλων των απαραίτητων ελέγχων, στην παρακολού-
θηση του ζωικού κεφαλαίου και των κτηνοτροφικών εγκαταστά-
σεων, στη λειτουργία των σφαγείων και κατά την άποψή µας
πολλές φορές –και αυτό είναι κάτι που έχει επισηµάνει πολλές
φορές και η Αντιπεριφέρεια Ρεθύµνου- δηµιουργεί έναν σοβαρό
κίνδυνο για τη δηµόσια υγεία. 

Θεωρούµε ότι οφείλει το Υπουργείο σας, σε συνεργασία µε το
Υπουργείο Διοικητικής Μεταρρύθµισης, να δει κατά προτεραι-
ότητα τη στελέχωση αυτής της Υπηρεσίας. 

Δεύτερο θέµα είναι το ζήτηµα της δακοκτονίας, το οποίο χρο-
νίζει. Είναι ένα παρωχηµένο και εν πολλοίς αναποτελεσµατικό
σύστηµα, όσον αφορά το οποίο ειδικά κατά την περσινή χρονιά,
που υπήρχε πρόβληµα στην παραγωγή, η καθυστέρηση στην έγ-
κριση των πιστώσεων, της διενέργειας των διαγωνισµών κ.λπ.,
οδήγησε σε µια  ολοσχερή καταστροφή της περσινής σοδειάς
µε προφανείς επιπτώσεις στην τοπική οικονοµία και στο εισό-
δηµα των ανθρώπων. 

Θεωρούµε ότι είναι εύλογο το αίτηµα να αποκεντρωθεί η αρ-
µοδιότητα αυτής της Περιφέρειας, η οποία σε συνεργασία µε τα
ερευνητικά ιδρύµατα, τα επιστηµονικά ιδρύµατα και τα ινστι-
τούτα που υπάρχουν στην περιοχή, θα πρέπει να αναζητήσει εν-
δεχοµένως και εναλλακτικές µορφές, πιο οικολογικές, που θα
στηρίξουν και την προστιθέµενη αξία στο προϊόν και θα είναι
πολύ πιο αποτελεσµατικές. 

Υπάρχει και ένα τελευταίο θέµα που αφορά τη νέα ΚΑΠ και
είναι το κατά πόσο έχει αντιµετωπιστεί το θέµα τού να θεωρούν-
ται µη βοσκήσιµες εκτάσεις, ως υποτιθέµενες δασικές, ένα µε-
γάλο µέρος των εκτάσεων που σήµερα υπάρχουν στην Κρήτη,
που είναι χορτολιβαδικές όµως και που έχουν πολύ µεγάλη ση-
µασία για τη λειτουργία της κτηνοτροφίας. Εάν περιοριστεί
αυτός ο ζωτικός χώρος, το αποτέλεσµα θα είναι καταστροφικό. 

Ευχαριστώ. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κύριε Υπουργέ, έχετε

τον λόγο. Καλορίζικος! 
ΠΑΡΙΣ ΚΟΥΚΟΥΛΟΠΟΥΛΟΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Αγρο-

τικής Ανάπτυξης και Τροφίµων): Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε. 
Θέλω να πάω από το ειδικό στο γενικό, για να απαντήσω µε

την απαραίτητη συντοµία και σαφήνεια που επιβάλλει ο Κανονι-
σµός. 

Ξεκινώ από τα ειδικότερα θέµατα. Σε ό,τι αφορά το θέµα του
κτηνιάτρου, αγαπητέ συνάδελφε, έχετε απόλυτο δίκιο να επιση-
µαίνετε ότι είναι υποστελεχωµένες έως αποστελεχωµένες οι υπη-
ρεσίες γενικότερα του κράτους, της πολιτείας, µε οποιαδήποτε
µορφή έχει αυτή, ιδιαίτερα στην ελληνική περιφέρεια. 

Πρέπει να σας πω, βέβαια, έχοντας µια ιδιαίτερη εµπλοκή µε
αυτά τα θέµατα, µε τα θέµατα αποκέντρωσης, αυτοδιοίκησης και
οργάνωσης του κράτους εδώ και πάρα πολλά χρόνια, ότι αυτό
το πρόβληµα κατ’ ουσίαν ξεκίνησε πριν από ακριβώς είκοσι χρό-
νια. Τίποτα δεν θυµίζει στην ελληνική περιφέρεια την κατάσταση
που είχαµε µε τις παλιές, τις θρυλικές, όπως λέω εγώ, Διευθύν-
σεις Γεωργίας επί θητείας κρατικού νοµάρχη. Δεν αναπολώ τον
κρατικό νοµάρχη, απλώς λέω ότι στην πορεία των πολλών µε-
ταρρυθµίσεων, της νοµαρχιακής αυτοδιοίκησης, του «ΚΑΠΟΔΙ-
ΣΤΡΙΑ», του «ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗ» και άλλων αλλαγών που έγιναν µε
οργανισµούς, όπως ο ΟΠΕΚΕΠΕ, που είναι απαραίτητα εργαλεία
για την άσκηση πολιτικής από την πλευρά του Υπουργείου Αγρο-
τικής Ανάπτυξης και Τροφίµων, όπως λέγεται µε τη σηµερινή του
ονοµασία, κάπου η διαχείριση του ανθρώπινου δυναµικού δεν
πήγε καλά και εµφανίζονται τέτοια ακραία προβλήµατα σε έναν
νοµό µε τόσο υψηλό ζωικό κεφάλαιο, να υπηρετεί µόλις ένας κτη-
νίατρος. 

Δυστυχώς, βέβαια, δεν είναι τυπικά αρµοδιότητα του Υπουρ-
γείου που εκπροσωπώ η συγκεκριµένη υποστελέχωση. Σύµφωνα
µε αυτό που βρήκα στο Υπουργείο -προφανώς, εγώ δεν ήρθα
στο έτος µηδέν, αλλά ισχύει πάντα η αρχή της συνέχειας και πρέ-
πει να ισχύει- θα σας πω ότι υπάρχει ένας προγραµµατισµός
προσλήψεων ιδιαίτερα επιστηµονικού προσωπικού και ειδικό-
τερα γεωτεχνικών  µέχρι το 2016. Γίνονται ήδη προσλήψεις γεω-
τεχνικών και κτηνιάτρων φυσικά το 2014, αλλά στο πρόβληµα
που επισηµαίνετε για το µόνο που µπορώ να δεσµευθώ από το
Βήµα της Βουλής είναι ότι σε συνεργασία µε την Περιφέρεια της
Κρήτης, στην τυπική αρµοδιότητα της οποίας ανήκει η Υπηρεσία
για την οποία είναι η ερώτηση, θα προσπαθήσουµε να ενισχύ-
σουµε το ταχύτερο δυνατόν αυτήν την Υπηρεσία, γιατί πραγµα-
τικά πολλές φορές ισχύει το «ένας ίσον κανένας», όταν µιλάµε
για µια τόσο νευραλγική υπηρεσία. 

Τυπικά, βέβαια, η απάντησή µου θα µπορούσε να είναι ότι δεν
υπάρχει ευθύνη του Υπουργείου. Δεν έχω τέτοια αντίληψη. Εγώ
πιστεύω ότι η ερώτηση πρέπει να λειτουργήσει ως έναυσµα, έτσι
ώστε να βελτιώσουµε τα πράγµατα σε αυτόν τον ευαίσθητο και
νευραλγικό τοµέα. Αυτό είναι το πρώτο ζήτηµα.

Για τη δακοκτονία βάζετε ένα γενικότερο θέµα. Οι αρµόδιες
υπηρεσίες και τα ινστιτούτα, των οποίων φρόντισα να πάρω τη
γνώµη, έχουν µία άλλη άποψη. Θα έπρεπε να το δούµε. Δεν ξέρω
αν υπάρχουν καλύτερες µέθοδοι, αλλά από την πλευρά των αρ-
µόδιων υπηρεσιών και των ινστιτούτων, που εποπτεύει το Υπουρ-
γείο Αγροτικής Ανάπτυξης, για τη συγκεκριµένη µέθοδο δακο-
κτονίας, που ακολουθεί εδώ και αρκετά χρόνια η χώρα, διατυ-
πώνεται γραπτά η θέση -όχι ο ισχυρισµός, η θέση- ότι καλούµα-
στε διεθνώς να παρουσιάζουµε αυτή τη µέθοδο ως µια µέθοδο
και αποτελεσµατική και ιδιαίτερα οικολογική. Δεν ξέρω σε τι
εναλλακτικό αναφέρεστε εσείς.

Τώρα, σε ό,τι αφορά την αποκέντρωση της διαδικασίας έχω
να πω κάτι απλό, το οποίο δεν το λέω προσωπικά: Η αποκέν-
τρωση των διαδικασιών είναι ο κανόνας της αποτελεσµατικότη-
τας. Πρέπει να πω ότι είναι αποκεντρωµένη η δακοκτονία, και στη
διαδικασία του προσωπικού και σε όλη την οργάνωση. Εκεί που
υπήρχαν κάποιες καθυστερήσεις ήταν για την προµήθεια των
υλικών ψεκασµού. Και το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης επέ-
λεξε πέρυσι να κάνει κεντρικά τοn διαγωνισµό, τον οποίο ανέ-
λαβα να παρακολουθήσω εδώ και λίγες µέρες. Υπάρχουν κά-
ποιες ενστάσεις. Πιστεύω ότι θα το ξεπεράσουµε γρήγορα το
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πρόβληµα και πως θα είναι απολύτως έγκαιρα τα υλικά ψεκα-
σµού στις περιφέρειες, στις οποίες ήδη έχουν µεταβιβαστεί οι
απαραίτητοι κεντρικοί αυτοτελείς πόροι γι’ αυτή την ενέργεια και
έχουν δοθεί εγκαίρως και οι εγκρίσεις για την πρόσληψη του
έκτακτου προσωπικού. 

Στο σηµείο αυτό κλείνω, κύριε Πρόεδρε, µε τα δύο ειδικότερα
θέµατα. Στο γενικό θέµα θα αναφερθώ στη συνέχεια, στη δευτε-
ρολογία µου. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κύριε συνάδελφε,
έχετε τον λόγο για τη δευτερολογία σας.

ΑΝΔΡΕΑΣ ΞΑΝΘΟΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε. 
Κύριε Υπουργέ, νοµίζω ότι αναγνωρίζετε το πρόβληµα. Είναι

σαφές αυτό. Θεωρώ ότι υπάρχει δροµολογηµένη λύση. Υπάρχει
ένας διαγωνισµός του 2008 του ΑΣΕΠ. Έχουν επιλεγεί πέντε άν-
θρωποι, από τους οποίους έχει διερευνηθεί ότι οι τέσσερις είναι
διαθέσιµοι να προσληφθούν και να βοηθήσουν. Νοµίζω ότι χρει-
άζεται, σε συνεργασία µε το συναρµόδιο Υπουργείο, να επιτα-
χυνθεί διότι είναι επείγουσα προτεραιότητα. Καταλαβαίνετε
πάρα πολύ καλά ότι δεν µπορεί να υπάρξει κτηνοτροφία. Και
πέραν όλων των άλλων, υπάρχει και σοβαρό θέµα κινδύνου για
τη δηµόσια υγεία. Το λέµε µε απόλυτη επίγνωση, χωρίς να θέ-
λουµε να κινδυνολογούµε.

Νοµίζω ότι προφανώς κανείς δεν αναπολεί τις παλιές καλές
εποχές, που υπήρχαν και γραφεία αγροτικής ανάπτυξης στην
ύπαιθρο, που υπήρχε η παρουσία γεωπόνων που µπορούσαν να
στηρίξουν επιστηµονικά τους αγρότες κ.λπ.. Τώρα έχουµε µετα-
τρέψει τις διευθύνσεις γεωργίας σε έναν γραφειοκρατικό µηχα-
νισµό, ο οποίος το µόνο που κάνει είναι να διεκπεραιώνει τη
διαχείριση των επιδοτήσεων. 

Θεωρώ ότι υπάρχει µια συνολική πορεία απαξίωσης της έντι-
µης και της ποιοτικής παραγωγής σε αυτήn τη χώρα. Θεωρώ ότι
όλα τα µέτρα τα οποία έχουν ληφθεί τα τελευταία χρόνια έχουν
δηµιουργήσει την αίσθηση στον αγροτικό κόσµο ότι όχι απλώς
δεν υπάρχει ένα εθνικό σχέδιο για την αγροτική ανάπτυξη, αλλά
ότι υπάρχει ένα σχέδιο απαξίωσης και εκχώρησης όλου του
αγροτοδιατροφικού συµπλέγµατος σε µεγάλα ιδιωτικά συµφέ-
ροντα. 

Είναι γνωστή η τάση ολιγοπωλιακής διάρθρωσης της αγοράς.
Είναι γνωστές οι παρεµβάσεις που έχουν γίνει, και για το γάλα
και για τη φέτα. Είναι γνωστές οι πιέσεις που ασκούνται στο πλαί-
σιο της διατλαντικής συµφωνίας εµπορίου και επενδύσεων µε-
ταξύ Ευρωπαϊκής Ένωσης και ΗΠΑ για τα θέµατα των µεταλλαγ-
µένων και για τα θέµατα της διατροφικής ασφάλειας. Είναι γνω-
στή η διείσδυση της Τράπεζας Πειραιώς, µετά το απαράδεκτο
ξεπούληµα της Αγροτικής Τράπεζας, στη διαχείριση και των δε-
δοµένων και όλων των στοιχείων της αγροτικής οικονοµίας -το
«GAIA Επιχειρείν» κ.λπ.- το οποίο επιβαρύνει τους αγρότες. 

Νοµίζω, λοιπόν, ότι σήµερα η πολιτεία οφείλει να συναισθανθεί
το µεγάλο αυτό ζήτηµα της επιβίωσης και της αγροτικής παρα-
γωγής και της υπαίθρου. Υπάρχει ένα εξαιρετικό ανθρώπινο δυ-
ναµικό αυτήn την περίοδο. Υπάρχουν µορφωµένα παιδιά που
ξαναγυρνάνε στην ύπαιθρο και νέοι αγρότες που µε επαγγελµα-
τισµό και µε πραγµατικό ενδιαφέρον αναζητούν νέες δυναµικές
καλλιέργειες. 

Χρειάζονται στήριξη. Χρειάζεται ένα σοβαρό σχέδιο, αλλά
αυτήν τη στιγµή εµείς αυτό δεν το βλέπουµε και θεωρώ ότι ειδικά
για το θέµα της νέας ΚΑΠ χρειάζεται, όχι µια παθητική προσαρ-
µογή στα δεδοµένα που διαµορφώνονται αλλά µια πολύ ενεργη-
τική παρέµβαση της χώρας µας, µε πολύ συγκεκριµένο σχέδιο
που θα παίρνει υπ’ όψιν της τις ιδιαιτερότητες της χώρας.

Ειδικά στο ζήτηµα της κτηνοτροφίας, νοµίζω ότι θα είναι απο-
λύτως καταστροφική µια λογική συρρίκνωσης των διαθέσιµων
εκτάσεων για βοσκή στο όνοµα, υποτίθεται, του «πρασινίσµατος»
που επιτάσσει η νέα ΚΑΠ.

Για το ζήτηµα της δακοκτονίας υπάρχει ένας σοβαρός αντί-
λογος…

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει το κουδούνι λήξεως του χρόνου οµι-
λίας του κυρίου Βουλευτή)

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ολοκληρώστε, κύριε
συνάδελφε, παρακαλώ.

ΑΝΔΡΕΑΣ ΞΑΝΘΟΣ: Ολοκληρώνω µε αυτό, κύριε Πρόεδρε,

και σας ευχαριστώ.
Υπάρχει ένας αντίλογος επιστηµονικός. Θεωρώ ότι υπάρχουν

εναλλακτικές µέθοδοι που είναι συµβατές µε µια ενίσχυση της
βιολογικής γεωργίας, που µπορούν να αναζητηθούν και θεωρώ
ότι είναι λάθος αυτή η λογική του υπερσυγκεντρωτισµού που
έχει µέχρι στιγµής το Υπουργείο και που εµποδίζει την αποκεν-
τρωµένη παρέµβαση σε αυτό το θέµα.

Ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Και εµείς σας ευχαρι-

στούµε.
Ο Αναπληρωτής Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφί-

µων κ. Κουκουλόπουλος έχει τον λόγο.
ΠΑΡΙΣ ΚΟΥΚΟΥΛΟΠΟΥΛΟΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Αγρο-

τικής Ανάπτυξης και Τροφίµων): Αναζητείται συναίνεση, κύριε
Πρόεδρε! Αυτό έχω να πω. Μπορούµε να τη βρίσκουµε εύκολα
όταν µιλάµε µεταξύ µας και το λέω, χωρίς να θέλω καθόλου να
χαλάσουµε το κλίµα. Τι θέλω να πω;

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Τα προβλήµατα των
αγροτών και των Ελλήνων δεν έχουν…

ΠΑΡΙΣ ΚΟΥΚΟΥΛΟΠΟΥΛΟΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Αγρο-
τικής Ανάπτυξης και Τροφίµων): Ακριβώς. Δεν θα φύγω καθό-
λου από το θέµα, κύριε Πρόεδρε. Συµφωνώ απόλυτα µε αυτό
που είπατε. Όπως έχω πει και µε άλλη ιδιότητα πάρα πολλές
φορές και µη αρνούµενος µια κάποια γνώση µε τη χρόνια εµ-
πλοκή µου µε τα του κράτους και της αυτοδιοίκησης, έτσι θέλω
να σας πω και σήµερα ως Υπουργός ελεύθερα τη γνώµη µου. 

Η έννοια του κρατικού υπαλλήλου που θεσπίστηκε µε το ν.
4024 και η έννοια της κινητικότητας επιβάλλεται να υιοθετηθούν
από όλες τις πτέρυγες της Βουλής ως βασικοί µοχλοί, αν θέ-
λουµε να κάνουµε ένα κράτος λειτουργικό. Δεν είναι τυχαίο ότι
το πρόγραµµα της διαθεσιµότητας έχει σκοντάψει και πάει προς
αδιέξοδο, γιατί δεν βάζουµε ακριβώς εναλλαγή της όλης αναδιά-
ταξης. Όλα αυτά που λέτε, κύριε συνάδελφε, µε τα περισσότερα
εκ των οποίων συµφωνώ, για τη διαχείριση του ανθρώπινου δυ-
ναµικού, σηµαίνουν ότι µε ένα βαθµό ελευθερίας και µια συναί-
νεση πρέπει κάποιοι να πάνε από κάπου κάπου αλλού.

Εγώ από τότε που ήρθα κοντά στο κράτος ακούω την έννοια
της αναγκαστικής µετάταξης, που ποτέ δεν µπόρεσε να γίνει γε-
γονός. Η κινητικότητα εν γένει του κρατικού υπαλλήλου, όχι µε
κάποιον καταναγκαστικό τρόπο, το επιτρέπει αυτό. Κάπως αλ-
λιώς θα έπρεπε να συζητάµε για όλα τα θέµατα.

Όπως επίσης, χάρηκα για αυτό που είπατε για βοσκοτόπους.
Θέλω να σας πω ότι πριν κλείσει η Βουλή και περάσει σε λειτουρ-
γία τµηµάτων, παραµονή της συζήτησης που είχαµε εδώ για την
παραποµπή συναδέλφων από τη Χρυσή Αυγή -Τρίτη βράδυ- ψη-
φίστηκε η τροπολογία που αφορούσε βοσκοτόπους. Δυστυχώς,
άκουσα τον Πρόεδρο του κόµµατός σας µια εβδοµάδα µετά να
το καταγγέλει. Λύθηκε ένα πρόβληµα τριάντα ετών. Η Κρήτη και
όλη η Ελλάδα δεν θα έχουν πρόβληµα µε τους βοσκοτόπους.
Τώρα βγαίνουν οι κανονιστικές αποφάσεις, γιατί επιφυλάσσεται
και µια πολύ καλύτερη µεταχείριση για την κτηνοτροφία γενικό-
τερα στο πλαίσιο της νέας Κοινής Αγροτικής Πολιτικής.

Τέλος, για τα γενικότερα προβλήµατα, όπως τα θέσατε, θέλω
να πω µε µεγάλη καθαρότητα και σαφήνεια ότι η νέα Κοινή Αγρο-
τική Πολιτική δεν µπορεί παρά –και µετράω τα λόγια µου- να συ-
νοδευτεί από ένα συγκεκριµένο στέρεο πρόγραµµα, οικονοµικό,
που θα απαντάει οργανωµένα και προγραµµατισµένα στα βασικά
στοιχεία που συναποτελούν και συνθέτουν το κόστος παραγω-
γής για τον Έλληνα αγρότη, γεωργό και κτηνοτρόφο, µε βασι-
κότερες παρεµβάσεις αυτές που έχουν σχέση µε την ενέργεια
και τις φορολογικές επιβαρύνσεις. 

Μπορεί να µην είναι τύποις αρµοδιότητα του Υπουργείου Αγ-
ροτικής Ανάπτυξης τα δυο θέµατα που ανέφερα, όµως, από την
πλευρά µας θα βγούµε µπροστά ως επισπεύδον Υπουργείο, γιατί
ο αγρότης πρέπει να στηριχθεί, αν θέλουµε να στηρίξει την Ελ-
λάδα. 

Πρέπει να στηρίξουµε όλοι τον Έλληνα αγρότη, γιατί ο Έλλη-
νας αγρότης µπορεί να στηρίξει, πραγµατικά, την Ελλάδα και να
βοηθήσει να βγούµε µια ώρα αρχύτερα από την κρίση. Υπάρχει
ζήτηµα µε το κόστος παραγωγής. Δεν υπάρχει αµφιβολία. Και
µιας και περάσαµε σε µια άλλη φάση από το πλεόνασµα και µετά
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-έτσι το αντιλαµβανόµαστε, έτσι σας το θέτω- είµαστε αποφασι-
σµένοι να βάλουµε ζητήµατα: Και µέρος του πλεονάσµατος πρέ-
πει να πάει στον πρωτογενή τοµέα -και πρέπει να ενώσουµε τις
φωνές µας όλες οι πτέρυγες της Βουλής- και η συζήτηση που
ανοίγει για το πετρέλαιο θέρµανσης δεν µπορεί παρά να συµπε-
ριλάβει και το αγροτικό πετρέλαιο.

Δεν αντιλαµβάνοµαι το ρόλο µου ως συνδικαλιστής-εκπρόσω-
πος των αγροτών. Λέω απλά -και επαναλαµβάνω- το προφανές
το οποίο και εσείς και όλοι οι Έλληνες λέµε. Όλοι έχουµε µια µε-
γάλη προσδοκία από τον αγρότη. Ας τον στηρίξουµε, λοιπόν, για
να τα βγάλει πέρα σε αυτήν την προσδοκία που όλοι διατυπώ-
νουµε σε σχέση µε την ελληνική αγροτιά.

Σας ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Και εµείς, κύριε

Υπουργέ.
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, έχω την τιµή να ανακοινώσω

στο Τµήµα ότι η Διαρκής Επιτροπή Δηµόσιας Διοίκησης, Δηµό-
σιας Τάξης και Δικαιοσύνης καταθέτει την έκθεσή της στο σχέδιο
νόµου του Υπουργείου Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων
Δικαιωµάτων «Κύρωση της Διεθνούς Σύµβασης για την προστα-
σία όλων των προσώπων από αναγκαστική εξαφάνιση και προ-

σαρµογή της ελληνικής νοµοθεσίας».
Επίσης, οι Υπουργοί Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων

Δικαιωµάτων, Οικονοµικών, Παιδείας και Θρησκευµάτων, Πολι-
τισµού και Αθλητισµού, Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρο-
νικής Διακυβέρνησης, Υγείας, Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης
και Πρόνοιας, Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων, Περιβάλλον-
τος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής, Δηµόσιας Τάξης και
Προστασίας του Πολίτη, Ναυτιλίας και Αιγαίου και ο Αναπληρω-
τής Υπουργός Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλα-
γής, κατέθεσαν σχέδιο νόµου «Ρυθµίσεις Ποινικού και Σωφρονι-
στικού Δικαίου και άλλες διατάξεις».

Παραπέµπεται στην αρµόδια Διαρκή Επιτροπή.
Κυρίες και κύριοι, σας ανακοινώνω ότι ο Βουλευτής Νοµού Ατ-

τικής κ. Βασίλης Οικονόµου γνωστοποιεί µε επιστολή του προς
τον Πρόεδρο της Βουλής κ. Ευάγγελο Μεϊµαράκη ότι δεν ανήκει
πλέον στην Κοινοβουλευτική Οµάδα της Δηµοκρατικής Αριστε-
ράς και παραµένει ανεξάρτητος Βουλευτής. 

Παρακαλώ να καταχωριστεί στα Πρακτικά. 
(Στο σηµείο αυτό κατατίθεται για τα Πρακτικά η προαναφερ-

θείσα επιστολή η οποία έχει ως εξής: 
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ο Βουλευτής κ. Πύρ-
ρος Δήµας ζητεί άδεια ολιγοήµερης απουσίας στο εξωτερικό,
διότι ως µέλος της εκτελεστικής επιτροπής της Παγκόσµιας
Οµοσπονδίας Άρσης Βαρών θα συµµετάσχει στην Ολυµπιάδα
Νέων που θα πραγµατοποιηθεί στην Κίνα από 14 έως 25 Αυγού-
στου του 2014. Η Βουλή εγκρίνει;

ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Η Βουλή ενέκρινε τη

ζητηθείσα άδεια.
Συνεχίζουµε και ολοκληρώνουµε µε την πέµπτη µε αριθµ. 4/12-

6-2014 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή Αιτωλοακαρνανίας του
Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδας κ. Νικόλαου Μωραΐτη προς
τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων, σχετικά µε τη
λήψη µέτρων παροχής δωρεάν υπηρεσίας εξυπηρέτησης των
αγροτών για την υποβολή της ενιαίας αίτησης ενίσχυσης στο
ολοκληρωµένο σύστηµα υποβολής δηλώσεων. 

Ο κύριος συνάδελφος έχει τον λόγο.
ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΩΡΑΪΤΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Κύριε Υπουργέ, δεν είναι παράξενο ότι συµφωνείτε µε τον εκ-

πρόσωπο του ΣΥΡΙΖΑ γιατί τα κόµµατά σας έχουν θεό της αγρο-
τικής τους πολιτικής την ΚΑΠ και την Ευρωπαϊκή Ένωση.

Βέβαια, τα πράγµατα είναι τελείως διαφορετικά για την φτω-
χοµεσαία αγροτιά. Επικρατεί οργή και αγανάκτηση στους φτω-
χούς αγρότες και κτηνοτρόφους όλης της χώρας. Βιώνουν τις
συνέπειες της άγριας αντιαγροτικής πολιτικής της Ευρωπαϊκής
Ένωσης και της συγκυβέρνησης. Και σαν να µην έφτανε όλο
αυτό, καλούνται αυτήν τη στιγµή να πληρώσουν ένα δυσβάστα-
χτο χαράτσι σε ό,τι αφορά την ενεργοποίηση των δικαιωµάτων.
Βέβαια, δεν είναι κάτι καινούργιο. Και στο παρελθόν, παρότι εί-
χατε µπουκώσει µε χρήµατα από τον κρατικό προϋπολογισµό την
ΠΑΣΕΓΕΣ και τις Ενώσεις -συγκεκριµένα την τριετία 2011-2013
τους δώσατε µποναµά 105 εκατοµµύρια για να κάνουν τις δηλώ-
σεις του ΟΣΔΕ- επιβάλλατε χαράτσια στην φτωχοµεσαία αγρο-
τιά.

Το Κοµµουνιστικό Κόµµα Ελλάδας και το συνεπές αγροτικό κί-
νηµα έφερε πολλές φορές το ζήτηµα στη Βουλή. Κάνατε, όµως,
ότι δεν ακούγατε και εσείς και οι προηγούµενες κυβερνήσεις. Και
δεν φτάνει µόνο αυτό: Ζητούν από τους αγρότες και τους κτη-
νοτρόφους να υπογράψουν δηλώσεις για να µπορεί να µπαίνει ο
κ. Σάλλας στην Τράπεζα Πειραιώς -αλλά και οι Ενώσεις- στους
λογαριασµούς των αγροτών τις οποίες -θα τις καταθέσουµε στα
Πρακτικά, βέβαια δεν είναι η πρώτη φορά, τις καταθέσαµε και
πάλι- ζητούν ακόµη και µετά το θάνατο κάποιων αγροτών για να
µπορούν να µπαίνουν στα βιβλιάρια. 

Θεωρούµε ότι αυτή η πολιτική είναι βάρβαρη, είναι άγρια κι
έρχεται σε µια στιγµή όπου -όπως είπα- η αγροτιά βιώνει τα πα-
ραπάνω προβλήµατα: Τη φοροληστεία στα χωράφια, στα σπίτια,
τη φορολογία που έρχεται τώρα από το πρώτο ευρώ µε 13%, την
αύξηση στα λιπάσµατα, στα φυτοφάρµακα, στον ΟΓΑ, στον
ΕΛΓΑ. 

Εποµένως αυτή η πολιτική οδηγεί µε µαθηµατική ακρίβεια
στον αφανισµό της φτωχοµεσαίας αγροτιάς. Και σε συνδυασµό
µε τη νέα ΚΑΠ -παρότι διατυµπανίζετε ότι θα δώσει µία ανάσα
στους αγρότες- θα στείλει βίαια στο ξεκλήρισµα και αυτούς που
άντεξαν µέχρι σήµερα.

Εµείς θεωρούµε -και µεταφέρουµε και το αίτηµα των αγροτών-
ότι πρέπει να σταµατήσουν άµεσα οι διαδικασίες για τις αιτήσεις
του ΟΣΔΕ και να επιστραφούν όλα τα χρήµατα στους αγρότες.
Και σας µεταφέρουµε περιπτώσεις και από την περιοχή σας -από
την Εορδαία- αλλά και από άλλες περιοχές όπου τριπλασιάστη-
καν τα χαράτσια αυτά. 

Πρέπει, λοιπόν, να επιστραφούν τα χρήµατα στους αγρότες
και να αναλάβει την ενεργοποίηση των δικαιωµάτων το Υπουρ-
γείο Αγροτικής Ανάπτυξης µαζί µε τον ΟΠΕΚΕΠΕ, τον οποίον
έχετε ξεχαρβαλώσει -και θα πω για αυτό στη δευτερολογία µου-
ώστε να µην υπάρχει καµµία επιβάρυνση για τη φτωχοµεσαία
αγροτιά. 

Επίσης, ζητάµε να γυρίσουν πίσω όλες οι αιτήσεις µε τις
οποίες ζήτησαν παράνοµα, εκβιαστικά τις υπογραφές των αγρο-
τών και να µην γίνεται καµµία παρακράτηση από τις επιδοτήσεις.
Διότι θα πρέπει οι φτωχοµεσαίοι αγρότες ακόµα και για τις ει-

σφορές προς τον ΕΛΓΑ, τον ΟΓΑ και αλλού να κάνουν οι ίδιοι
κουµάντο για το πότε θα πληρώσουν, γιατί πραγµατικά είναι
θέµα επιβίωσης για τους αγρότες. Και δεν µπορούν να µπαίνουν
στα βιβλιάρια όποτε θέλουν η Τράπεζα Πειραιώς και οι άλλοι. 

Καταγγέλλουµε, επίσης -όχι πρώτη φορά- ότι ήταν φωτογρα-
φικός ο διαγωνισµός που η «GΑΙΑ ΕΠΙΧΕΙΡΕΙΝ» πήρε την ενερ-
γοποίηση των δικαιωµάτων. Είναι πραγµατικά ένα δώρο στον κ.
Σάλλα.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κύριε Υπουργέ, έχετε
τον λόγο.

ΠΑΡΙΣ ΚΟΥΚΟΥΛΟΠΟΥΛΟΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Αγρο-
τικής Ανάπτυξης και Τροφίµων): Όπως και στην προηγούµενη
ερώτηση, κύριε Πρόεδρε, θα αποφύγω στην πρώτη απάντηση
τις γενικότερες αναφορές, για να απαντηθεί επακριβώς η ερώ-
τηση, όπως έχει κατατεθεί γραπτά και όπως αναπτύχθηκε στο
µεγαλύτερο µέρος της από τον κύριο συνάδελφο προφορικά. 

Για τον ΟΣΔΕ και τις νέες αιτήσεις που είναι όντως µε αυξη-
µένο τίµηµα σε σχέση µε αυτό που υπήρχε πέρσι, είµαι υποχρε-
ωµένος να πω τρία πράγµατα για τη διαδικασία, για να έχουµε
τουλάχιστον κοινή γλώσσα, κοινό τόπο και για να µπορούµε να
συνεννοηθούµε. 

Προφανώς υπάρχει πρόβληµα όταν βρισκόµαστε σε µία εποχή
δυσπραγίας. Και ιδιαίτερα για την κατηγορία που προσδιορίσατε,
κύριε συνάδελφε, προφανώς υπάρχει ένα πρόβληµα. Δεν µπορώ
να το αρνηθώ. Να πούµε, όµως, λιγάκι τη διαδικασία:

Το Υπουργείο, σύµφωνα µε τη διαδικασία -όπως εξήγησε και
ο ΟΠΕΚΕΠΕ, ο αρµόδιος Οργανισµός- µέχρι µία ορισµένη ηµε-
ροµηνία είχε ανοιχτό το σύστηµα για τους αγρότες, έτσι ώστε
ελεύθερα και αδαπάνως να κάνουν από µόνοι τους τη δήλωση.
Αυτό σηµαίνει ότι όποιος αγρότης δεν είχε σοβαρές µεταβολές
ή µπορούσε να ζητήσει ακόµα και τη συνδροµή των Υπηρεσιών,
µπορούσε άνετα να κάνει µόνος του τη δήλωση. 

Ένα µεγάλο µέρος των δηλώσεων έγιναν έτσι. Όχι, βέβαια, ιδι-
αίτερα ικανοποιητικό, αλλά το διπλάσιο από πέρσι πρέπει να σας
πω. Βέβαια, ήταν απειροελάχιστος ο αριθµός σε σχέση µε το σύ-
νολο. Οι αγρότες, λοιπόν, έκαναν χρήση της δυνατότητας να
υποβάλουν απευθείας οι ίδιοι, από µόνοι τους, χωρίς κάποιον εν-
διάµεσο, τη συγκεκριµένη αίτηση. Αυτοί, βέβαια, έχουν µηδενική
επιβάρυνση. Θα επανέλθω σε αυτό, γιατί είναι πολύ σηµαντικό. 

Από εκεί και πέρα έχει υπάρξει επιβάρυνση. Θέλω, όµως, να
αποκαταστήσουµε λίγο τα πράγµατα. Υπάρχουν κάποιες υπερ-
βολές. Πρέπει να σας πω ότι για εµένα και τον συνάδελφο και
Υπουργό τον κ. Καρασµάνη, µε τον οποίο έχουµε πέντε-έξι µέρες
που αναλάβαµε µαζί στο Υπουργείο, αυτή ήταν η πρώτη µας
ενέργεια. Καλέσαµε τη διοίκηση του ΟΠΕΚΕΠΕ, ζητήσαµε να
έχουµε αναλυτικά στοιχεία και µία κατάσταση και ζητήσαµε να
γίνουν διάφοροι έλεγχοι δειγµατοληπτικά, γιατί είχαµε κι εµείς
υπ’ όψιν µας τέτοιες καταγγελίες µε ακραίες καταστάσεις. 

Θέλω να σας πω ότι η γενική εικόνα δικαιολογεί ότι υπάρχει
πρόβληµα, διότι είναι αυξηµένα τα ποσά που δίνουν, αφού δεν
δίνεται πλέον κρατική επιχορήγηση στην ΠΑΣΕΓΕΣ, όπως
δινόταν µέχρι πέρσι. Δεν δικαιολογεί, όµως, αυτά τα ακραία
φαινόµενα. Γιατί τα µέχρι τώρα διαθέσιµα στοιχεία δείχνουν -
έχουν γίνει και διορθώσεις σε τετρακόσιες πενήντα χιλιάδες
αιτήσεις µέχρι σήµερα που µιλάµε- ότι ο µέσος όρος του ποσού
κινείται γύρω στα 50 ευρώ. Δεν πάει ούτε στα 100 ευρώ ούτε στα
200, όπως λέτε. Αυτά είναι τα επίσηµα στοιχεία. 

Άρα, λοιπόν, εδώ έχουµε απευθύνει µια έκκληση -γιατί υπάρχει
σύµβαση µε διαγωνισµό δυστυχώς- να υπάρξει περαιτέρω µεί-
ωση των τιµολογίων και ειδικά για αυτούς που δεν έχουν καµµία
αλλαγή στοιχείων να τους επιστραφούν τα χρήµατα από τους
αναδόχους, όσες χιλιάδες είναι αυτοί τέλος πάντων.

Δεν είναι δυνατόν κάποιος να έχει ενδιάµεσο είτε τη «GAIA
ΕΠΙΧΕΙΡΕΙΝ» είτε κάποιον άλλο ιδιώτη, να έχει υποβληθεί η δή-
λωση στοιχείων ταυτόσηµη µε πέρυσι και να καταβάλλει και τί-
µηµα. Αν είναι δυνατόν. 

Το τρίτο και τελευταίο στοιχείο –και ολοκληρώνω, κύριε Πρό-
εδρε- είναι ότι από φέτος δόθηκε σε πιστοποιηµένους γεωτεχνι-
κούς κατά µόνας ή ως οµάδες, ως γραφεία δηλαδή, η δυνατό-
τητα να συµµετέχουν και αυτοί σε αυτή τη διαδικασία που συµ-
µετέχει η «GAIA ΕΠΙΧΕΙΡΕΙΝ», έτσι ώστε να µην υπάρχει µονο-
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πωλιακή κατάσταση. Υπάρχουν ήδη τριάντα τρία τέτοια γραφεία
σε όλη την Ελλάδα. Η λογική λέει ότι του χρόνου ίσως να είναι
και περισσότερα, έτσι ώστε να µειωθούν οι τιµές. 

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει το κουδούνι λήξεως του χρόνου οµι-
λίας του κυρίου Υπουργού) 

Σε κάθε περίπτωση πάντως –και επιστρέφω και κλείνω µε το
πρώτο που είπα, κύριε συνάδελφε- θέλω να πω ότι καλά θα κά-
νουµε όλοι µας -το Υπουργείο δηλαδή και οι συλλογικές οργα-
νώσεις των αγροτών- να δούµε µε ποιον τρόπο µπορούν οι
υπηρεσίες και οι συλλογικές οργανώσεις να βοηθήσουν τον αγ-
ρότη, έτσι ώστε από την επόµενη χρονιά να µεγαλώνει θεαµα-
τικά, χρόνο µε το χρόνο, ο αριθµός των αγροτών που µπορεί από
µόνος του να κάνει την αίτηση. Δεν είναι δα και το δυσκολότερο
πράγµα στον κόσµο. 

Ευχαριστώ πολύ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Και εµείς ευχαρι-

στούµε. 
Κύριε συνάδελφε, έχετε τον λόγο. 
ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΩΡΑΪΤΗΣ: Κύριε Υπουργέ, θεωρείται τουλάχι-

στον εµπαιγµός προς τη φτωχοµεσαία αγροτιά ότι µπορούν
µόνοι τους να κάνουν τις δηλώσεις του ΟΣΔΕ. Σας προκαλώ να
απαντήσετε στη δευτερολογία σας πόσες αιτήσεις έγιναν πανελ-
λαδικά. Δυστυχώς, το wi-fi του κ. Σαµαρά δεν πήγε ακόµα στα
µαντριά. 

Δεν µπορούν οι κτηνοτρόφοι και οι αγρότες να κάνουν αυτές
τις δηλώσεις. Κι αν ήταν έτσι, η «GAIA ΕΠΙΧΕΙΡΕΙΝ» δεν θα ανα-
λάµβανε το φτιάξιµο των δηλώσεων. Υπάρχει ζουµί, «υπάρχει
φαί» όπως λένε οι κτηνοτρόφοι και οι αγρότες, γι’ αυτό έχει ανα-
λάβει η «Τράπεζα Πειραιώς» αυτήν τη διαδικασία ενεργοποίησης
των δικαιωµάτων. 

Σε ό,τι αφορά αν τα ποσά είναι πενήντα ευρώ, σας καλώ να
πάτε στα χωριά τα δικά σας της Εορδαίας. Έχουµε πληροφο-
ρίες, οι οποίες δεν επιδέχονται καµµία αµφισβήτηση, ότι τα ποσά
είναι εκατό ευρώ, εκατόν πενήντα ευρώ και διακόσια ευρώ. 

Βέβαια, εµείς λέµε ότι δεν πρέπει να πληρώνουν ούτε ένα
ευρώ. Διαφορετικό ζήτηµα είναι αυτό από αυτό που επικρατεί
σήµερα. Πέρα από αυτό, πληρώνουν περισσότερο οι εξαθλιωµέ-
νοι, οι φτωχοί, αυτοί που έχουν µικρό, πολυτεµαχισµένο κλήρο.
Γιατί αν κάποιος έχει εκατό στρέµµατα και τα έχει σε δέκα ση-
µεία, πληρώνει περισσότερο. Δεν είναι µόνο το ύψος της ενιαίας
ενίσχυσης. Παίζει ρόλο και ο αριθµός των χωραφιών. Εποµένως,
χτυπάει αυτό το φτωχόκοσµο, ο οποίος σήµερα δεν µπορεί να
επιβιώσει. 

Βέβαια, είπα και στην πρωτολογία ότι δεν είναι η πρώτη φορά
που δίνετε χρήµατα στην ΠΑΣΕΓΕΣ, στη ΓΕΣΑΣΕ, στη ΣΥΔΑΣΕ,
στους νεκροθάφτες του αγροτικού κινήµατος, από τον ιδρώτα
των αγροτών. Γιατί πήραν χρήµατα από τον ΕΛΓΑ. Έτσι επιδο-
τούνταν όλοι αυτοί, για να παίξουν το ρόλο της πέµπτης φάλαγ-
γας, για να περάσουν χωρίς κραδασµούς οι αντιαγροτικές
πολιτικές. Και ήταν άξιοι του µισθού τους πραγµατικά. Εµείς κα-
ταγγείλαµε ότι έβαλαν πλάτη να περάσει αυτή η αντιλαϊκή πολι-
τική. 

Επιµένουµε, κύριε Υπουργέ, και ζητάµε στην άσχηµη κατά-
σταση που βρίσκεται σήµερα η φτωχοµεσαία αγροτιά -που όπως
είπα θα δεχθεί και το χτύπηµα της νέας ΚΑΠ- να µην πληρώσουν.
Δεν αντέχουν. Είναι άνθρωποι που υπογράφουν αυτές τις δηλώ-
σεις, επειδή δεν έχουν χρήµατα. Μπροστά στο φόβο µήπως δεν
πάρουν την επιδότηση, υπογράφουν αυτές τις δηλώσεις, οι
οποίες είναι απαράδεκτες. Τις καταθέτω στα Πρακτικά. 

(Στο σηµείο αυτό ο Βουλευτής κ. Νικόλαος Μωραΐτης καταθέ-
τει για τα Πρακτικά το προαναφερθέν έγγραφο, το οποίο βρίσκε-
ται στο αρχείο του Τµήµατος Γραµµατείας της Διεύθυνσης
Στενογραφίας και  Πρακτικών της Βουλής)

Με την ευκαιρία, όµως, κύριε Υπουργέ, θα ήθελα να αναφέρω
δυο-τρία ζητήµατα που απασχολούν επίσης πάρα πολύ έντονα
τη φτωχοµεσαία αγροτιά. Το ένα είναι το πότε θα πάρουν την εξι-
σωτική αποζηµίωση. Αυτό είναι ένα σοβαρό ζήτηµα, όπως είναι
και οι νησιωτικές περιοχές που αναφέρθηκαν νωρίτερα, όπως
είναι και οι ορεινές και ηµιορεινές περιοχές. Αυτά είναι χρήµατα
που τα έχουν άµεση ανάγκη, τώρα, οι κτηνοτρόφοι για να πά-
ρουν σήµερα ζωοτροφές. Γιατί αν πάρουν τα χρήµατα αυτά το

χειµώνα, και οι ζωοτροφές θα είναι πιο ακριβές και δεν θα µπο-
ρέσουν πραγµατικά να επιβιώσουν και αυτοί και τα ζώα τους. 

Δεύτερο ζήτηµα, σε όλη τη διάρκεια της εβδοµάδας µπήκε η
ενίσχυση για το αιγοπρόβειο κρέας. Είναι το άρθρο 68. Πάρα
πολλοί κτηνοτρόφοι δεν το πήραν. Δεν µιλάµε για κάποιες περι-
πτώσεις όπου υπήρχαν λάθη σε ό,τι αφορά τις καρτέλες µέσω
κτηνιάτρων. Είναι κάποιοι οι οποίοι δεν είχαν κανένα λάθος και
δεν µπήκαν αυτά τα χρήµατα στους λογαριασµούς. 

Επίσης, κύριε Υπουργέ, δεν ξέρω αν είναι χιλιάδες τώρα, γιατί
σταδιακά µπαίνουν κάποια χρήµατα, αλλά υπάρχουν αρκετοί
αγρότες και κτηνοτρόφοι οι οποίοι δεν πήραν την ενιαία ενίσχυση
του 2014 γιατί ήταν σε ελέγχους. Αυτό το οποίο είναι ανησυχη-
τικό σε ολόκληρες περιοχές -και συγκεκριµένα σας αναφέρω την
Αιτωλοακαρνανία που είναι ο µεγαλύτερος νοµός της χώρας σε
έκταση και στην εκτροφή αιγοπροβάτων, όπου µιλάµε για ένα
εκατοµµύριο αιγοπρόβατα- είναι ότι υπάρχει ένας υπάλληλος
του ΟΠΕΚΕΠΕ, για να κάνει αυτούς τους ελέγχους. Ξεχαρβαλώ-
σατε πραγµατικά τον δηµόσιο τοµέα. Και δεν είναι αυτό που εί-
πατε νωρίτερα «η διεθνής γεωργία σε κτηνιατρικές υπηρεσίες».
Πραγµατικά, έχουν διαλυθεί και αυτό φαίνεται στο ότι πριν λίγο
καιρό ο προκάτοχός σας, ο κ. Τσαυτάρης, πέρασε το νοµοσχέδιο
σε ό,τι αφορά τον κτηνίατρο εκτροφής, που είναι ιδιώτης κτηνία-
τρος. Αυτό αποδεικνύει ποια είναι η πολιτική την οποία ακολου-
θείτε.

Εποµένως, κύριε Υπουργέ, είναι µεγάλα και σοβαρά τα προ-
βλήµατα των φτωχοµεσαίων αγροτών και απαιτούν άµεσες λύ-
σεις. Εµείς, βέβαια, δεν έχουµε αυταπάτες ότι από αυτήν την
πολιτική που εφαρµόζετε και εσείς και οι προηγούµενοι θα δο-
θούν λύσεις, αλλά καλούµε τη φτωχοµεσαία αγροτιά να αντιστα-
θεί σε αυτή τη βάρβαρη πολιτική, διαφορετικά δεν έχει µέλλον
και δεν πρόκειται να παραµείνουν στα χωριά τους και στα χωρά-
φια τους.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κύριε Υπουργέ, έχετε
τον λόγο.

ΠΑΡΙΣ ΚΟΥΚΟΥΛΟΠΟΥΛΟΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Αγρο-
τικής Ανάπτυξης και Τροφίµων): Τη θέση του Κοµµουνιστικού
Κόµµατος Ελλάδας για τη συµµετοχή της χώρας µας στην Ευ-
ρωπαϊκή Ένωση, στην Ευρωζώνη ειδικότερα και ακόµα τη θέση
του Κοµµουνιστικού Κόµµατος για την Κοινή Αγροτική Πολιτική
τη γνωρίζω και τη σέβοµαι. Είναι µία διαφορετική εντελώς στρα-
τηγική η οποία λέγεται και εκφωνείται από το Κοµµουνιστικό
Κόµµα, που ήταν και η µόνη πολιτική δύναµη που το καλοκαίρι
του ’93 στη Βουλή, εδώ µέσα σε αυτήν την Αίθουσα, είπε «όχι»
στη συνθήκη του Μάαστριχτ, στη νέα αρχιτεκτονική δοµή της Ευ-
ρώπης, γι’ αυτό λέω ότι και τη γνωρίζω και τη σέβοµαι. 

Παρ’ όλα, αυτά πρέπει να σας πω, κύριε συνάδελφε, ότι τα δια-
θέσιµα επίσηµα στοιχεία από την Ευρωπαϊκή Ένωση λένε ότι το
εισόδηµα των Ευρωπαίων αγροτών χρόνο µε το χρόνο αυξάνε-
ται, καθώς η Κοινή Αγροτική Πολιτική φαίνεται να βρίσκει έναν
κοινό βηµατισµό σιγά-σιγά και το µεγάλο ερώτηµα είναι πέρα και
έξω από τα µέτρα που λέει «µνηµόνιο» ο κόσµος. Πώς και τι δεν
πήγε καλά στην Ελλάδα και δεν έχουµε ανάλογη εξέλιξη; Αυτό
είναι που πρέπει να µας προβληµατίσει. Δεν λέω ότι υπάρχει κά-
ποιος αυτόµατος πιλότος και ότι η εκάστοτε ΚΑΠ σε οδηγεί κα-
τευθείαν σε βελτίωση εισοδηµάτων. Πρέπει όµως να δούµε
σοβαρά εν όψει της νέας Κοινής Αγροτικής Πολιτικής, πού ακρι-
βώς πρέπει να εστιάσουµε τις προσπάθειές µας. Πολλά πρέπει
να γίνουν στη χώρα, αλλά πού ακριβώς πρέπει να εστιάσουµε τις
προσπάθειες για να έχουµε ανάλογη εξέλιξη;

Προφανώς, συµφωνώ και το είπα απαντώντας στην προηγού-
µενη ερώτηση, ότι πρέπει µε έναν τρόπο στέρεο, στιβαρό και
αποφασιστικό να λύσουµε έστω µεσοπρόθεσµα, αν δεν µπο-
ρούµε όλα άµεσα, τα ζητήµατα που συνθέτουν και συναποτελούν
το κόστος παραγωγής. 

Τώρα, σε ό,τι αφορά τα ειδικότερα θέµατα που ζητήσατε, παρ’
ότι ήταν έξω από το πεδίο της ερώτησης, θα σας πω στα γρή-
γορα ότι για την εξισωτική γίνεται µια προσπάθεια να καταβληθεί
στην ώρα της. Θέλω να πιστεύω ότι θα πάνε όλα καλά και δεν θα
υπάρξει κάποιο πρόβληµα. 

Σε σχέση µε το άρθρο 68 που λέτε για ενισχύσεις, που έχουν
να κάνουν µε αιγοπρόβατα κάτι δεν θα έχει πάει καλά, κάποιο
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λάθος θα έχει γίνει. Είναι ηλεκτρονική, όπως ξέρετε, φέτος η κα-
ταγραφή και πιθανά κάποιο τέτοιο λάθος έχει γίνει, διότι δεν
υπάρχει κάποιο πρόβληµα και καταβάλλεται κανονικά. Έχει εν-
τοπιστεί πρόβληµα σε όλη την Ελλάδα, που ήταν γνωστό εκ των
προτέρων στις  υπηρεσίες πρέπει να σας πω, απ’ ό,τι διαπίστωσα
στις λίγες µέρες που είµαι στο Υπουργείο, γιατί και εγώ ως Βου-
λευτής είχα θέσει το πρόβληµα. Είναι µειωµένη στα βοοειδή η
ενίσχυση. Περίπου στο 40% εµφανίζεται µεσοσταθµικά, γιατί δεν
συµπεριλαµβάνονται οι ποινές που αφαιρούνταν, όπως ξέρετε,
τα προηγούµενα χρόνια σε κάποιον που έλεγε δέκα και είχε
εφτά.

Έγινε η καταγραφή, άρα είναι περισσότεροι οι δικαιούχοι. Δεν
έχει την αφαίρεση, γιατί σε αυτούς που είχαν ποινή δεν δινόταν
καθόλου η ενίσχυση του άρθρου 68 και έτσι ουσιαστικά κατανέ-
µονταν σε λιγότερους παραγωγούς. 

Σήµερα ανά ζωντανό η χρηµατοδότηση δεν µειώθηκε, αλλά
επειδή είναι περισσότεροι οι δικαιούχοι, εµφανίζεται στον καθένα
µειωµένη 32% µε 40% η ενίσχυση αυτή του άρθρου 68. 

Πρέπει να τα δούµε, εν πάση περιπτώσει, αυτά τα ζητήµατα.
Όταν βρισκόµαστε σε ένα µεταβατικό στάδιο και περνάµε σε ένα
άλλο σύστηµα όπως αυτό της ηλεκτρονικής καταγραφής και
απευθείας απόδοσης, εµφανίζονται τέτοια κραυγαλέα προβλή-
µατα. 

Προφανώς, υπάρχει η διάθεση να λυθούν όλα αυτά τα θέµατα,
γιατί δεν εξαφανίστηκε ξαφνικά το ζωικό κεφάλαιο από έναν κτη-
νοτρόφο που έχει αιγοπρόβατα. Αυτό νοµίζω το καταλαβαίνει και
ο κοινός νους. 

Θα προσπαθήσουµε µετά χαράς να δούµε τα συγκεκριµένα
προβλήµατα, γιατί πραγµατικά, πέραν από τις δικές µας αντιπα-
ραθέσεις και καµµιά φορά και σκοπιµότητες, ο παραγωγός δεν
έχει κανένα λόγο να περιµένει κάτι που είναι ζωτικής σηµασίας
για να σταθεί όρθιος. 

Ευχαριστώ. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Και εµείς ευχαρι-

στούµε.
Θα ήθελα να πω ότι µετά από δύο χρόνια που κλείνουµε στη

νέα Βουλή έχουµε όλοι µας την εµπειρία, και οι συνάδελφοι και
οι Υπουργοί, να κάνουµε ορθή χρήση του χρόνου που δικαιού-

µαστε. 
Δεν το λέω για σήµερα, ίσα-ίσα σήµερα τηρήθηκε ο χρόνος.

Και δεν αφορά µόνο τις επίκαιρες ερωτήσεις, αλλά και τον χρόνο
που χρησιµοποιούµε στην Ολοµέλεια κατά τη συζήτηση των νο-
µοσχεδίων. Γιατί όσο περισσότερο µιλάω εγώ, τόσο στερώ από
περισσότερους συναδέλφους τη δυνατότητα να µιλήσουν. 

Η πρώτη µε αριθµό 5/12-6-2014 επίκαιρη ερώτηση της Βου-
λευτού Ιωαννίνων της Νέας Δηµοκρατίας κ. Άννας-Μισέλ Ασηµα-
κοπούλου προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος, Ενέργειας και
Κλιµατικής Αλλαγής, σχετικά µε την πρόσβαση της Ηπείρου σε
φυσικό αέριο µέσω της υλοποίησης των έργων του Αγωγού δια-
σύνδεσης Τουρκίας-Ελλάδας και Ιταλίας (ITGI) και του Αγωγού
από την υπεράκτια περιοχή Κύπρου προς την ελληνική Ενδο-
χώρα µέσω Κρήτης, δεν θα συζητηθεί, µετά από συνεννόηση της
Βουλευτού και του αρµόδιου να απαντήσει Υπουργού και δια-
γράφεται.

Επίσης, η τρίτη µε αριθµό 2/12-6-2014 επίκαιρη ερώτηση της
Βουλευτού Κοζάνης κ. Ραχήλ Μακρή προς τον Υπουργό Υποδο-
µών, Μεταφορών και Δικτύων, σχετικά µε την ορθή πολιτική εξα-
σφάλισης των δηµοσίων εσόδων από τη διαχείριση υλικών και
άυλων υποδοµών της χώρας µας, δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύ-
µατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται. 

Τέλος, η τέταρτη µε αριθµό 1/12-6-2014 επίκαιρη ερώτηση της
Βουλευτού Αιτωλοακαρνανίας της Δηµοκρατικής Αριστεράς κ.
Νίκης Φούντα προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος, Ενέργειας και
Κλιµατικής Αλλαγής, σχετικά µε την αντιµετώπιση των προβλη-
µάτων στην πορεία του Εθνικού Κτηµατολογίου και την απαξίωση
της εταιρείας «Εθνικό Κτηµατολόγιο και Χαρτογράφηση Α.Ε»,
δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και δια-
γράφεται.

Κύριοι συνάδελφοι, ολοκληρώθηκε η συζήτηση των επικαίρων
ερωτήσεων.

Δέχεστε στο σηµείο αυτό να λύσουµε τη συνεδρίαση;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
Με τη συναίνεση του Τµήµατος και ώρα 18.57’ λύεται η συνε-

δρίαση για αύριο, ηµέρα Τετάρτη 18 Ιουνίου 2014 και ώρα 10.00’,
µε αντικείµενο εργασιών του Σώµατος: νοµοθετική εργασία, σύµ-
φωνα µε την ηµερήσια διάταξη που έχει διανεµηθεί. 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                        ΟΙ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ
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